Postępowanie nr: **ZP – SAP/2/2022**

**SAUR NEPTUN GDAŃSK S.A.**

ul .Wałowa 46

80-858 Gdańsk

**www.sng.com.pl**

**SPECYFIKACJA WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

**w Postępowaniu o udzielenie sektorowego zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego pod nazwą:**

**,, KOMPLEKSOWA DOSTAWA ENERGII ELEKTRYCZNEJ**

**NA 2023 ROK”**

Postępowanie jest prowadzone zgodnie z postanowieniami Ustawy z dnia 11 września 2019r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2021r, poz. 1129 tj. z dnia 24.06.2021r. z późn. zm.), jako zamówienie sektorowe.

**SPIS TREŚCI**

§ 1. Zamawiający ……………………………………………………………………………………....3

§ 2. Informacje ogólne …………………………………………………………………………….….. 3

§ 3. Tryb Postępowania ……………………………………………………………………………..…3

§ 4. Opis przedmiotu zamówienia i przedmiotowe środki dowodowe …………………………….3

§ 5. Termin realizacji zamówienia……………………………………………………………………..4

§ 6. Podstawy wykluczenia i warunki udziału w Postępowaniu …………………………………...4

§ 7. Podmiotowe środki dowodowe ………………………………………………………………..…6

§ 8. Informacje dotyczące porozumiewania się Zamawiającego z Wykonawcami ………….…9

§ 9. Wadium ……………………………………………………..…………………………………….12

§ 10. Termin związania ofertą ……………………………………………………………….………13

§ 11. Opis sposobu przygotowania ofert …………………………………………………..……….14

§ 12. Otwarcie ofert ……………………………………………………………….………………….15

§ 13. Opis sposobu obliczenia ceny oferty …………………………………………………………16

§ 14. Opis kryteriów oceny ofert, badania i oceny ofert ………………………………………..…16

§ 15. Formalności po wyborze oferty w celu zawarcia umowy ……………………………….….18

§ 16. Wzór umowy ………………………………………………………………………………...….19

§ 17. Zabezpieczenie należytego wykonania umowy …………………………………...………..20

§ 18. Pouczenie o środkach ochrony prawnej ……………………………………………………..20

§ 19. Pozostałe postanowienia ……………………………………………………………...………21

§ 20. Klauzula informacyjna RODO …………………………………………………………..…….22

Załącznik nr 1 do SWZ – wzór formularza ofertowego ………………………………..……………….24

Załącznik nr 2 do SWZ – wzór formularza cenowego ………………………………….………………26

Załącznik nr 3 do SWZ – wzór oświadczenia dotyczący przesłanek wykluczenia z Art. 5K Rozporządzenia 833/2014 ………………………………………………………………………………..27

Załącznik nr 4 do SWZ- wzór oświadczenia o niezaleganiu z uiszczaniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne…………………………………………………….29

Załącznik nr 5 do SWZ – Wzór oświadczenia o spełnianiu warunków oraz niepodleganiu wykluczeniu o którym mowa w art. 125 ust. 1 …………………………………………………………………..…….30

Załącznik nr 6 do SWZ – wzór oświadczenia o przynależności lub braku przynależności do grupy kapitałowej ………………32

Załącznik nr 7 do SWZ – wzór oświadczenia o braku zakłócenia konkurencji wynikającego z wcześniejszego zaangażowania tego Wykonawcy lub podmiotu, który należy z Wykonawcą do tej samej grupy kapitałowej ………………………………………………………………………………….33

Załącznik nr 8 do SWZ – wzór wykazu dostaw ………………………………………………………..34

Załącznik nr 9 do SWZ – wzór umowy………………………………..……………………………….. 35

Załącznik nr 10 do SWZ – załącznik do oferty ,,JEDZ”

**§ 1.**

**Zamawiający**

1. Zamawiającym jest „Saur Neptun Gdańsk” S.A. z siedzibą w Gdańsku, ul. Wałowa 46,

80-858 Gdańsk.

1. Dane kontaktowe:

Tel. +48 58 325 27 00;

E-mail Zamawiającego: [info@sng.com.pl](mailto:info@sng.com.pl)

Adres strony internetowej Zamawiającego: [www.sng.com.pl](http://www.sng.com.pl)

Adres strony internetowej, gdzie publikowane są dokumenty zamówienia, w tym także zmiany i wyjaśnienia treści SWZ oraz inne dokumenty zamówienia bezpośrednio związane z postępowaniem o udzielenie zamówienia – [www.sng.com.pl](http://www.sng.com.pl)

**§ 2.**

**Informacje ogólne**

1. Postępowanie, którego dotyczy niniejsza specyfikacja warunków zamówienia (zwana dalej „**SWZ**”), oznaczone jest znakiem **ZP – SAP/2/2022** i prowadzone pod nazwą „**Kompleksowa dostawa energii elektrycznej** **na 2023 rok**” zwane jest dalej „**Postępowaniem**”. Wykonawcy zobowiązani są do powoływania się na wyżej podane oznaczenia we wszystkich kontaktach z Zamawiającym dotyczących Postępowania.
2. Postępowanie prowadzone jest w języku polskim. Wszelkie oświadczenia, zawiadomienia i inne dokumenty przygotowywane w Postępowaniu, jak również umowa w sprawie zamówienia publicznego, sporządzane będą w języku polskim.
3. Przedmiotem zamówienia w Postępowaniu jest dostawa w rozumieniu art. 7 pkt 4 ustawy z dnia 11 września 2019 roku – Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2021r, poz. 1129 tj. z dnia 24.06.2021r. z późn. zm.), zwanej dalej „**ustawą Pzp**”.

**§ 3.**

**Tryb Postępowania**

1. Postępowanie prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie ustawy Pzp.
2. Wartość zamówienia przekracza równowartość kwoty, o której mowa w art. 3 ust. 1 pkt 2 w zw. ust. 2 pkt 1 i pkt 2 ustawy Pzp, ogłoszone zgodnie z informacją Prezesa Urzędu Zamówień Publicznych w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej ,,Monitor Polski”, oraz zamieszczane na stronie internetowej Urzędu Zamówień Publicznych, stosownie do postanowień art. 3 ust. 3 ustawy Pzp.

**§ 4.**

**Opis przedmiotu zamówienia i przedmiotowe środki dowodowe**

1. Przedmiotem zamówienia jest kompleksowa dostawa energii elektrycznej w rozumieniu ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. – Prawo energetyczne (Dz. U. z 1997 r. nr 54, poz. 348 z późniejszymi zmianami, ) zwanej dalej „ustawą – Prawo energetyczne”, na potrzeby obiektów „Saur Neptun Gdańsk” S.A. wymienionych w załącznikach nr 1, 2, 3, 4 do umowy, **w ilości ok. 40 000 MWh.**
2. Rozpoczęcie kompleksowej dostawy energii elektrycznej do poszczególnych punktów poboru energii elektrycznej, szczegółowo wyspecyfikowanych w załącznikach nr 1, 2, 3, 4 do umowy, nastąpi nie wcześniej niż po pozytywnie przeprowadzonej procedurze zmiany sprzedawcy, zgodnie z właściwymi przepisami powszechnie obowiązującego prawa, w tym w szczególności ustawą – Prawo energetyczne oraz Instrukcją Ruchu i Eksploatacji Sieci Dystrybucyjnej (w skrócie IRiESD, opracowaną przez danego operatora systemu dystrybucyjnego i zatwierdzoną przez Prezesa Urzędu Regulacji Energetyki).
3. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert wariantowych.
4. Przedmiot zamówienia określony jest kodem CPV:

65310000-9 Przesył energii elektrycznej

09310000-5 Elektryczność

1. Przedmiotowe środki dowodowe.

Zamawiający nie żąda, by wykonawca złożył wraz z ofertą przedmiotowe środki dowodowe.

**§ 5.**

**Termin realizacji zamówienia**

1. Termin realizacji zamówienia: **od dnia 01.01.2023r. do dnia 31.12.2023r.**.

**§ 6.**

**Podstawy wykluczenia i warunki udziału w Postępowaniu**

***P r z e s ł a n k i w y k l u c z e n i a z P o s t ę p o w a n i a***

1. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy:
2. nie podlegają wykluczeniu z Postępowania na podstawie art. 108 ust.1 pkt 1 -6 ustawy Pzp oraz art. 109 ust. 1 pkt 4 i 6 ustawy Pzp, z zastrzeżeniem art. 110 ust. 2 ustawy Pzp , z zastrzeżeniem art. 393 ust. 4 Pzp,
3. nie podlegają wykluczeniu z Postępowania na podstawie art. 5k ust. 1 rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie;
4. nie podlegają wykluczeniu z postępowania na podstawie art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego,
5. spełniają warunki udziału w Postępowaniu określone w ust. 2.

***W a r u n k i u d z i a ł u w P o s t ę p o w a n i u***

1. Wykonawcy muszą spełniać następujące warunki udziału w Postępowaniu:
2. Wykonawca biorący udział w postępowaniu musi wykazać, że w okresie ostatnich trzech lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wykonał lub wykonuje (w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych) co najmniej 1 umowę kompleksowej dostawy energii elektrycznej, o wielkości umowy nie mniejszej niż **40 000 MWh**. W przypadku umów niezakończonych, Zamawiający weźmie pod uwagę wyłącznie wielkość danej umowy w części faktycznie zrealizowanej, która będzie odpowiadać minimalnej wymaganej wielkości wolumenu.
3. Wykonawca posiada i zobowiązuje się posiadać przez cały okres obowiązywania umowy aktualną koncesję na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu energią elektryczną wydaną przez Prezesa Urzędu Regulacji Energetyki, ważną na dzień składania ofert.
4. Wykonawca wykaże, że jest ubezpieczony od odpowiedzialności cywilnej w zakresie prowadzonej działalności związanej z przedmiotem zamówienia na sumę ubezpieczenia nie mniejszą niż **1 500 000,00 zł.**

***W y k o n a w c y w s p ó l n i e u b i e g a j ą c y s i ę o u d z i e l e n i e z a m ó w i e n i a***

1. Wykonawcy mogą wspólnie ubiegać się o udzielenie zamówienia. W takim przypadku Wykonawcy ustanawiają pełnomocnika do reprezentowania ich w Postępowaniu albo do reprezentowania w Postępowaniu i zawarcia umowy.
2. W przypadku Wykonawców składających wspólną ofertę:
3. żaden z Wykonawców nie może podlegać wykluczeniu na podstawie przesłanek określonych w ust. 1;
4. spełnieniem warunku określonego w ust. 2 musi wykazać się co najmniej jeden z Wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie.
5. W przypadku gdy Wykonawcą jest spółka cywilna, postanowienia ust. 3-4, jak również § 7 ust. należy stosować odpowiednio do wspólników spółki cywilnej.

***P o l e g a n i e n a p o t e n c j a l e i n n y c h p o d m i o t ó w***

1. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w Postępowaniu, w stosownych sytuacjach oraz w odniesieniu do konkretnego zamówienia, lub jego części, polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych lub sytuacji finansowej lub ekonomicznej innych podmiotów, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nim stosunków prawnych. Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów, musi udowodnić Zamawiającemu, że realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów, w szczególności przedstawiając zobowiązanie tych podmiotów do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji zamówienia, z uwzględnieniem postanowień § 7 ust. 6.

Zamawiający informuje, że zakazane jest poleganie na zdolnościach technicznych lub zawodowych lub sytuacji finansowej lub ekonomicznej podmiotów, o których mowa w art. 5k ust. 1 lit. a) – c) rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie lub o których mowa w art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego.

1. Zamawiający ocenia, czy udostępniane Wykonawcy przez inne podmioty zdolności techniczne lub zawodowe lub ich sytuacja finansowa lub ekonomiczna, pozwalają na wykazanie przez Wykonawcę spełniania warunków udziału w Postępowaniu oraz bada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 108 ust. 1 pkt 1 - 6 ustawy Pzp oraz art.109 ust. 1 pkt 4 i 6 ustawy Pzp z zastrzeżeniem art. 393 ust. 4 Pzp.
2. Jeżeli zdolności podmiotu, o którym mowa w ust. 6, nie potwierdzają spełnienia przez Wykonawcę warunków udziału w Postępowaniu lub zachodzą wobec tych podmiotów podstawy wykluczenia, Zamawiający żąda, aby Wykonawca w terminie określonym przez Zamawiającego:
   1. zastąpił ten podmiot innym podmiotem lub podmiotami lub
   2. wykazał, że samodzielnie spełnia warunki udziału w postępowaniu.
3. Wykonawca nie może, po upływie terminu składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu albo ofert, powoływać się na zdolności lub sytuację podmiotów udostępniających zasoby, jeżeli na etapie składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu albo ofert nie polegał on w danym zakresie na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby.
4. Oceniając zdolność techniczną lub zawodową Zamawiający może, na każdym etapie Postępowania, uznać, że Wykonawca nie posiada wymaganych zdolności, jeżeli posiadanie przez Wykonawcę sprzecznych interesów, w szczególności zaangażowanie zasobów technicznych lub zawodowych Wykonawcy w inne przedsięwzięcia gospodarcze Wykonawcy może mieć negatywny wpływ na realizację zamówienia.

***P o z o s t a ł e p o s t a n o w i e n i a***

1. Wykonawca może powierzyć wykonanie poszczególnych części zamówienia podwykonawcy, tj. podmiotowi, z którym zawarł umowę o podwykonawstwo, zdefiniowaną w art. 7 pkt 27 ustawy Pzp. W przypadku powierzenia realizacji zamówienia podwykonawcy Wykonawca ponosi odpowiedzialność za działania i zaniechania takiego podmiotu jak za własne. Postanowienia ust. 2 stosuje się odpowiednio.

Zamawiający informuje, że zakazane jest powierzanie wykonania części zamówienia podwykonawcom oraz korzystanie z dostawców, o których mowa w art. 5k ust. 1 lit. a) – c) rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie, w przypadku gdy przypada na nich ponad 10% wartości zamówienia.

1. Stosownie do postanowień art. 139 ustawy Pzp Zamawiający przewiduje najpierw dokonanie badania i oceny ofert, a następnie dokonanie kwalifikacji podmiotowej wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona, w zakresie braku podstaw wykluczenia oraz spełnienia warunków udziału w Postępowaniu
2. Jeżeli wobec wykonawcy, o którym mowa w ust. 12 zachodzą podstawy wykluczenia, wykonawca ten nie spełnia warunków udziału w postępowaniu, nie składa podmiotowych środków dowodowych lub oświadczenia, o którym mowa w § 7 ust. 1 (i art. 125 ust. 1 ustawy Pzp), potwierdzających brak podstaw wykluczenia lub spełnienie warunków udziału w postępowaniu, zamawiający dokonuje ponownego badania i oceny ofert pozostałych wykonawców, a następnie dokonuje kwalifikacji podmiotowej wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona, w zakresie braku podstaw wykluczenia oraz spełnienia warunków udziału w postępowaniu.
3. Zamawiający będzie kontynuował procedurę ponownego badania o oceny ofert, o której mowa w ust. 13, w odniesieniu do ofert wykonawców pozostałych w postępowaniu, a następnie dokonuje kwalifikacji podmiotowej wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona, w zakresie braku podstaw wykluczenia oraz spełnienia warunków udziału w postępowaniu, do momentu wyboru najkorzystniejszej oferty albo unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia.
4. Kwoty wyrażane w walutach innych niż złoty polski w dokumentach potwierdzających spełnianie warunków udziału w Postępowaniu będą przeliczane przez Zamawiającego według średniego kursu Narodowego Banku Polskiego z dnia opublikowania ogłoszenia o wszczęciu Postępowania w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej. Jeżeli w dniu publikacji ogłoszenia o zamówieniu Narodowy Bank Polski nie opublikuje informacji o średnim kursie walut, Zamawiający dokona odpowiednich przeliczeń według średniego kursu z pierwszego kolejnego dnia, w którym Narodowy Bank Polski opublikuje wyżej wymienione informacje.
5. Zamawiający dokona oceny spełniania warunku określonych w ust. 1 oraz 2 na podstawie oświadczeń i dokumentów, jakie Wykonawca lub Wykonawcy będą zobowiązani złożyć wraz z ofertą i na wezwanie Zamawiającego. Wymagane oświadczenia i dokumenty wymienione są w § 7.
6. Ocena spełniania warunków wymaganych od Wykonawców nastąpi wg formuły „spełnia – nie spełnia”.

**§ 7.**

**Podmiotowe środki dowodowe**

***W y k a z d o k u m e n t ó w i o ś w i a d c z e ń i c z a s i c h z ł o ż e n i a***

1. W terminie składania ofert, o którym mowa w § 12 ust. 1, Wykonawca jest obowiązany złożyć:

**1.1.** aktualne na dzień składania ofert oświadczenie w zakresie braku podstaw wykluczenia i spełnienia warunków udziału w Postępowaniu. Informacje zawarte w oświadczeniu stanowią wstępne potwierdzenie, że Wykonawca nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w Postępowaniu. Oświadczenie, o którym mowa w zdaniach poprzedzających, Wykonawca składa w formie jednolitego europejskiego dokumentu zamówienia (zwanego dalej ,,JEDZ”), sporządzonego zgodnie ze wzorem zawartym w odrębnym załączniku ,,Wzór JEDZ”. Opublikowanym wraz z SWZ na stronie internetowej www.sng.com.pl. Zamawiający wymaga złożenia JEDZ w formie dokumentu elektronicznego opatrzonego kwalifikowanym podpisem elektronicznym, zgodnie z § 8. Wykonawca może ograniczyć się do wypełnienia sekcji α w części IV JEDZ i nie musi wypełniać żadnej z pozostałych sekcji w części IV JEDZ. Ponadto Zamawiający żąda wskazania w Części II Sekcji D JEDZ informacji, czy Wykonawca zamierza powierzyć wykonanie części zamówienia podwykonawcom i podania firm podwykonawców. Dodatkowo Zamawiający żąda wskazania przez Wykonawcę w Części IV Sekcji C pkt 10 JEDZ części zamówienia, których wykonanie zamierza powierzyć podwykonawcom. Wykonawca może wykorzystać JEDZ złożony w odrębnym postępowaniu o udzielenie zamówienia, jeżeli potwierdzi, że informacje w nim zawarte pozostają prawidłowe.

**1.2.** aktualne na dzień składania ofert oświadczenia o braku podstaw wykluczenia, o których mowa w art. 5k ust. 1 rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie, a także w art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego.

Zaleca się, aby wyżej wymienione oświadczenie zostało sporządzone zgodnie ze wzorem stanowiącym załącznik nr 3 do SWZ;

1. Zamawiający przed udzieleniem zamówienia wezwie Wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym, nie krótszym niż 10 dni, terminie aktualnych na dzień złożenia oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w § 6 ust. 1 i 2. Jeżeli jest to niezbędne do zapewnienia odpowiedniego przebiegu Postępowania, Zamawiający może na każdym etapie Postępowania wezwać Wykonawców do złożenia wszystkich lub niektórych podmiotowych środków dowodowych aktualnych na dzień ich złożenia, a jeżeli zachodzą uzasadnione podstawy do uznania, że złożone uprzednio podmiotowe środki dowodowe nie są już aktualne, do złożenia wszystkich lub niektórych środków dowodowych aktualnych na dzień ich złożenia.
2. Oświadczenia lub dokumenty powinny być złożone w formie elektronicznej i podpisane kwalifikowanym podpisem elektronicznym, zgodnie z § 8.
3. W celu potwierdzenia braku podstaw wykluczenia Wykonawcy z udziału w Postępowaniu, na podstawie art. 108 ust. 1 pkt 1 – 6 oraz art. 109 ust. 1 pkt 4 i 6 ustawy Pzp, Wykonawca musi przedłożyć na wezwanie Zamawiającego:
   1. informację z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie:
4. prawomocnego skazania za przestępstwo art. 108 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy Pzp,
5. art. 108 ust. 1 pkt 4 ustawy Pzp, dotyczącej orzeczenia zakazu ubiegania się o zamówienie publiczne tytułem środka karnego,

- sporządzoną nie wcześniej niż 6 miesięcy przed jej złożeniem, z zastrzeżeniem art. 393 ust. 4 Pzp

* 1. oświadczenie Wykonawcy, w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy, o braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007r. o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. z 2020r. poz. 1076 ze zm.), z innym Wykonawcą, który złożył odrębną ofertę lub ofertę częściową albo oświadczenia o przynależności do tej samej grupy kapitałowej wraz z dokumentami lub informacjami potwierdzającymi przygotowanie oferty, oferty częściowej lub wniosku o dopuszczenie do udziału w postępowaniu niezależnie od innego Wykonawcy należącego do tej samej grupy kapitałowej.
  2. Oświadczenia Wykonawcy o aktualności informacji zawartych w oświadczeniu, o którym mowa w § 7 ust. 1 (i art. 125 ust. 1 ustawy Pzp) oraz oświadczeniu, o którym mowa w §7 ust. 1 pkt 1.2. w zakresie podstaw wykluczenia z postępowania wskazanych przez Zamawiającego, o których mowa w:

1. Art. 108 ust. 1 pkt 3 ustawy Pzp,
2. Art. 108 ust 1 pkt 4 ustawy Pzp, dotyczących orzeczenia zakazu ubiegania się o zamówienie publiczne tytułem środka zapobiegawczego,
3. Art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy Pzp, dotyczących zawarcia z innymi Wykonawcami porozumienia mającego na celu zakłócenie konkurencji,
4. Art. 108 ust. 1 pkt 6 ustawy Pzp;
5. Art. 5k ust. 1 rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie;
6. art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego;
   1. Odpisu lub informacji z Krajowego Rejestru Sądowego lub Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej, w zakresie art. 109 ust. 1 pkt 4 ustawy Pzp, sporządzonych nie wcześniej niż 3 miesiące przed jej złożeniem, jeżeli odrębne przepisy wymagają wpisu do rejestru lub ewidencji;
   2. Wykaz wykonanych dostaw wykonanych w okresie ostatnich 3 lat przed terminem składania ofert sporządzony zgodnie z załącznikiem nr 8 oraz załączeniem dowodów / referencji wystawionych przez podmiot na rzecz którego były wykonane dostawy – potwierdzające należyte wykonanie.
   3. dokument potwierdzający, że Wykonawca posiada aktualną koncesję na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu energią elektryczną wydaną przez Prezesa Urzędu Regulacji Energetyki, ważną na dzień składania ofert.
   4. dokument potwierdzający, że Wykonawca jest ubezpieczony od odpowiedzialności cywilnej w zakresie prowadzonej działalności związanej z przedmiotem zamówienia na sumę gwarancyjną nie mniejszą niż 1 500 000,00 zł.

***P o d m i o t y , k t ó r y c h p o t e n c j a ł e m w y k a z u j e s i ę W y k o n a w c a***

1. Wykonawca, który powołuje się na zasoby innych podmiotów, w celu wykazania braku istnienia wobec nich podstaw wykluczenia oraz spełniania, w zakresie, w jakim powołuje się na ich zasoby, warunków udziału w Postępowaniu, składa także JEDZ dotyczący tych podmiotów, na zasadach określonych w ust. 1.
2. Jeżeli Wykonawca, wykazując spełnianie warunków określonych w § 6 ust. 2, polega na zasobach innych podmiotów na zasadach określonych w § 6 ust. 6, zobowiązany jest udowodnić Zamawiającemu, iż będzie dysponował tymi zasobami w trakcie realizacji zamówienia, w szczególności przedstawiając w tym celu, wraz z ofertą, zobowiązanie tych podmiotów do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji danego zamówienia lub inny podmiotowy środek dowodowy potwierdzający, że wykonawca realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów. W celu oceny, czy Wykonawca polegając na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów na zasadach określonych w art. 118 ustawy Pzp, będzie dysponował niezbędnymi zasobami w stopniu umożliwiającym należyte wykonanie zamówienia publicznego oraz oceny, czy stosunek łączący Wykonawcę z tymi podmiotami gwarantuje rzeczywisty dostęp do ich zasobów, Wykonawca zobowiązany jest złożyć dokumenty, które określają:
   1. zakres dostępnych Wykonawcy zasobów podmiotu udostępniającego zasoby;
   2. sposób i okres udostępnienia Wykonawcy i wykorzystania przez niego zasobów podmiotu udostępniającego te zasoby przy wykonywaniu zamówienia publicznego;
   3. czy i w jakim zakresie podmiot udostępniający zasoby, na zdolnościach którego Wykonawca polega w odniesieniu do warunków udziału w postępowaniu dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, zrealizuje roboty budowlane lub usługi, których wskazane zdolności dotyczą..
3. Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów na zasadach określonych w art. 118 ustawy Pzp, musi na wezwanie Zamawiającego przedstawić w odniesieniu do tych podmiotów oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby, potwierdzające brak podstaw wykluczenia tego podmiotu oraz odpowiednio spełnienia warunków udziału w postępowaniu, w zakresie, w jakim Wykonawca powołuje się na jego zasoby, jak również oświadczenie, o którym mowa w art. 118 ust. Ustawy Pzp.

***W y k o n a w c y w s p ó l n i e u b i e g a j ą c y s i ę o u d z i e l e n i e z a m ó w i e n i a***

1. W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez Wykonawców, JEDZ składa każdy z Wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie. Oświadczenia w nim zawarte potwierdzają spełnianie warunków udziału w Postępowaniu o udzielenie zamówienia oraz brak podstaw wykluczenia w zakresie, w którym każdy z Wykonawców wykazuje spełnianie warunków udziału w Postępowaniu oraz brak podstaw wykluczenia.

***W y k o n a w c y z a g r a n i c z n i***

1. Jeżeli Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast dokumentów, o których mowa w ust. 4:
   1. pkt 1 – składa informację z odpowiedniego rejestru takiego jak rejestr sądowy, albo, w przypadku braku takiego rejestru, inny równoważny dokument wydany przez właściwy organ sądowy lub administracyjny kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, w zakresie, o którym mowa w ust. 4 pkt 1;
   2. pkt 3 – składa dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające odpowiednio, że nie otwarto jego likwidacji, nie ogłoszono upadłości, jego aktywami nie zarządza likwidator lub sąd, nie zawarł układu z wierzycielami, jego działalność gospodarcza nie jest zawieszona ani nie znajduje się on w innej tego rodzaju sytuacji wynikającej z podobnej procedury przewidzianej w przepisach miejsca wszczęcia tej procedury.
2. Dokumenty, o których mowa w ust. 9 pkt 1, powinny być wystawione nie wcześniej niż 6 miesięcy przed jego złożeniem. Dokument lub dokumenty, o którym/-ch mowa w ust 9 pkt 2, powinien/-ny być wystawiony/-e nie wcześniej niż 3 miesiące przed ich złożeniem.
3. Jeżeli w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania nie wydaje się dokumentów, o których mowa w ust. 9 lub gdy dokumenty te nie odnoszą się do wszystkich przypadków, o których mowa w art. 108 ust.1 pkt 1. 2 i 4 ustawy Pzp, zastępuje się je odpowiednio w całości lub części dokumentem zawierającymi odpowiednio oświadczenie Wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, której dokument miał dotyczyć, złożone pod przysięgą, lub, jeżeli w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania nie ma przepisów o oświadczeniu pod przysięgą, złożone przed organem sądowym lub administracyjnym, notariuszem, organem samorządu zawodowego lub gospodarczego, właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania Wykonawcy. Przepis ust. 10 stosuje się.
4. Do podmiotów udostępniających zasoby na zasadach określonych w art. 118 ustawy Pzp oraz podwykonawców niebędących podmiotami udostępniającymi zasoby na tych zasadach, mających siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, przepisy ust. 9 i 10 stosuje się odpowiednio.

**§ 8.**

**Informacje dotyczące**

**porozumiewania się Zamawiającego z Wykonawcami**

***I n f o r m a c j e o g ó l n e***

1. Postępowanie o udzielenie zamówienia prowadzone jest w języku polskim.
2. Komunikacja między Zamawiającym a Wykonawcami odbywa się przy użyciu **platformy Open Nexus** pod adresem[**https://platformazakupowa.pl**](https://platformazakupowa.pl) **zwanej dalej także ,,Platformą”** z zastrzeżeniem ust.19.
3. Pierwsze użycie Platformy przez Wykonawcę w związku z Postępowaniem oznacza, że Wykonawca zapoznał się i akceptuje postanowienia ,,Instrukcji dla Wykonawców” zamieszczonej w zakładce ,,Instrukcje” i „Regulaminu internetowej Platformy zakupowej” udostępnianej w zakładce ,,Regulamin” na Platformie.
4. Zamawiający nie ponosi odpowiedzialności za złożenie oferty w sposób niezgodny z instrukcją korzystania z Platformy, w szczególności za sytuację, gdy Zamawiający zapozna się z treścią oferty przed upływem terminu składania ofert np. złożenie oferty w zakładce <<Wyślij wiadomość do Zamawiającego”. Taka oferta nie będzie brana pod uwagę w Postępowaniu ponieważ nie został spełniony obowiązek narzucony w Art. 221 Pzp.
5. Wszelkie dokumenty, które Zamawiający jest zobowiązany opublikować na stronie internetowej, dostępne będą na Platformie, w miejscu publikacji niniejszej SWZ.
6. Osobą wyznaczoną przez Zamawiającego do kontaktu z Wykonawcami jest: Pan Dariusz Michalak, Komórka Przetargów pok.1, tel. (58) 325 27 00 wew. 233,

e-mail: dariusz.michalak@sng.com.pl.

1. W zakresie problemów technicznych związanych z działaniem Platformy można kontaktować się z Centrum Wsparcia klienta platformazakupowa.pl, tel. +48 22 101 02 02, cwk@platformazakupowa.pl.

***W y m a g a n i a t e c h n i c z n e***

1. Niezbędne wymagania sprzętowo-aplikacyjne umożliwiające pracę na Platformie:
2. stały dostęp do sieci Internet o gwarantowanej przepustowości nie mniejszej niż 512 kb/s,
3. komputer klasy PC lub MAC o następującej konfiguracji: pamięć RRAM min. 2 GB, procesor Intel IV 2 GHz lub jego nowsza wersja, jeden z systemów operacyjnych: MS Windows7, Mac Os x 10.4, Linux, lub ich nowsze wersje,
4. zainstalowana dowolna przeglądarka internetowa, w przypadku Internet Explorer minimalna wersja 10.0.
5. włączona obsługa JavaScript
6. zainstalowany program Acrobat Reader lub inny obsługujący format plików .pdf.
7. Informacja na temat specyfikacji połączenia, formatu przesyłanych danych oraz kodowania i oznaczania czasu odbioru danych:
8. Platforma działa według standardu przyjętego w komunikacji sieciowej – kodowanie UTF-8,
9. Oznaczenie czasu odbioru danych przez Platformę stanowi datę oraz dokładny czas (hh:mm:ss) generowany wg czasu lokalnego serwera synchronizowanego z zegarem Głównego Urzędu Miar.
10. Za datę przekazania oferty, wniosków, zawiadomień, dokumentów elektronicznych, oświadczeń lub elektronicznych kopii dokumentów lub oświadczeń oraz innych informacji przyjmuje się datę ich przekazania na Platformę.
11. Pozostałe wymagania techniczne i organizacyjne wysyłania i odbierania dokumentów elektronicznych, elektronicznych kopii dokumentów i oświadczeń oraz informacji przekazywanych przy ich użyciu opisane zostały w ,,Instrukcji dla Wykonawców platformazakupowa.pl”, link do której został zawarty w miejscu publikacji SWZ.

***Sposób złożenia oferty i komunikowania się Zamawiającego z Wykonawcami***

1. W Postępowaniu nie zachodzą sytuacje określone w art. 65 ust. 1, art. 66 ustawy Pzp i z racji przedmiotu zamówienia także art. 69 ustawy Pzp. W związku z tym Zamawiający nie przewiduje komunikowania się z Wykonawcami w inny sposób niż przy użyciu środków komunikacji elektronicznej.
2. Dokumenty elektroniczne, oświadczenia lub elektroniczne kopie dokumentów lub oświadczeń składające się na ofertę, składane są przez Wykonawcę za pośrednictwem dedykowanego formularza ,,Wyślij wiadomość” dostępnego na Platformie w trakcie etapu składania ofert.
3. Zgodnie z przepisem art. 99 § 1 Kodeksu cywilnego, pełnomocnictwo do dokonania czynności prawnej – złożenia oferty, która na mocy przepisu art. 63 ust. 1 ustawy Pzp musi być sporządzona, pod rygorem nieważności, w formie elektronicznej (opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym), powinno być udzielone w tej samej formie. W takim przypadku pełnomocnictwo lub inny dokument potwierdzający umocowanie do reprezentowania Wykonawcy, wraz z tłumaczeniem na język polski, jeżeli zostały sporządzone w języku innym niż polski, należy złożyć w oryginale w formie elektronicznej (opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym).
4. Wykonawca, nie później niż w terminie składania ofert, ma prawo zastrzec w swojej ofercie informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 16 kwietnia 1993r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (Dz. U. z 2020r. poz. 1913). W takim przypadku Wykonawca powinien zastrzeżoną część oferty wyodrębnić w postaci niezależnych plików i wczytać je na Platformę wraz z ofertą w sposób określony w ust. 11. Na Platformie w formularzu składania oferty znajduje się miejsce wyznaczone do dołączenia części oferty stanowiącej tajemnicę przedsiębiorstwa. Zamawiający zaleca, aby pliki zawierające informacje zastrzeżone, jako tajemnica przedsiębiorstwa zostały przez Wykonawcę nazwane przy użyciu zwrotu ,, Informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa”. Zamawiający nie ujawni informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów, o których mowa powyżej, jeżeli Wykonawca nie później niż w terminie składania ofert zastrzegł, że nie mogą być one udostępnione oraz wykazał, iż zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa. Wykonawca nie może zastrzec informacji, o których mowa w art. 222 ust. 5 ustawy Pzp.
5. Ewentualne wnioski o wyjaśnienie treści SWZ, a także dokumenty elektroniczne, oświadczenia, uzupełnienia, elektroniczne kopie dokumentów lub oświadczeń składane przez wykonawcę po złożeniu oferty (np. w odpowiedzi na wezwanie Zamawiającego), przekazywane są w formie elektronicznej za pośrednictwem Platformy i formularza ,,Wyślij wiadomość do zamawiającego”.
6. Za datę przekazania (wpływu) oświadczeń, wniosków, zawiadomień oraz informacji przyjmuje się datę ich przesłania za pośrednictwem Platformy poprzez kliknięcie przycisku ,,Wyślij wiadomość do zamawiającego”, po którym pojawi się komunikat, że wiadomość została wysłana do Zamawiającego.
7. We wszelkiej korespondencji związanej z niniejszym postępowaniem Zamawiający i Wykonawcy posługują się oznaczeniami Postępowania określonym w § 2 ust. 1: numer i nazwa Postępowania.
8. W przypadku przekazywania przez Wykonawcę elektronicznej kopii dokumentu tj. w postaci lub formie elektronicznej, podpisanie jej przez Wykonawcę albo odpowiednio przez podmiot, na którego zdolnościach lub sytuacji polega Wykonawca, albo przez podwykonawcę kwalifikowanym podpisem elektronicznym jest równoznaczne z poświadczeniem przez Wykonawcę albo odpowiednio przez podmiot, na którego zdolnościach lub sytuacji polega Wykonawca, albo przez podwykonawcę elektronicznej kopii dokumentu za zgodność z oryginałem. Natomiast w przypadku przekazania przez Wykonawcę dokumentu elektronicznego w formacie poddającym dane kompresji, opatrzenie pliku zawierającego skompresowane dane kwalifikowanym podpisem elektronicznym jest równoznaczne z poświadczeniem przez Wykonawcę za zgodność z oryginałem wszystkich elektronicznych kopii dokumentów zawartych w tym pliku, z wyjątkiem kopii poświadczonych odpowiednio przez innego Wykonawcę ubiegającego się wspólnie z nim o udzielenie zamówienia, przez podmiot, na którego zdolnościach lub sytuacji polega Wykonawca, albo przez podwykonawcę.
9. W sytuacjach awaryjnych np. niedziałania Platformy zakupowej Wykonawca powinien niezwłocznie powiadomić Zamawiającego o zakresie awarii na adres [dariusz.michalak@sng.com.pl](mailto:dariusz.michalak@sng.com.pl).
10. Sposób sporządzenia dokumentów elektronicznych, oświadczeń lub elektronicznych kopii dokumentów lub oświadczeń musi być zgodny z wymaganiami określonymi Rozporządzeniu Prezesa Rady Ministrów z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie (Dz.U.2020.poz. 2452) oraz Rozporządzeniu Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 grudnia 2020r. w sprawie podmiotowych środków dowodowych oraz innych dokumentów lub oświadczeń, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy (Dz. U. z 2020r. poz. 2415).

**§ 9.**

**Wadium**

1. Wykonawca obowiązany jest do wniesienia wadium w kwocie **600.000,00 PLN**
2. Wadium musi być wniesione przed upływem terminu składania ofert w jednej lub kilku formach określonych w art. 97 ust. 7 ustawy Pzp i utrzymane nieprzerwanie do dnia upływu terminu związania ofertą, z wyjątkiem przypadków, o których mowa w art. 98 ust. 1 pkt 1, 2 i 3 oraz ust. 2 ustawy Pzp.
3. Wadium wnoszone w pieniądzu należy wpłacić przelewem na rachunek bankowy Zamawiającego: ,,Saur Neptun Gdańsk” S.A., ul. Wałowa 46, 80-858 Gdańsk,

w Banku Pekao S.A. **nr 05 1240 1268 1111 0010 2451 9574**, z oznaczeniem „*Wadium – przetarg na Kompleksową dostawę energii elektrycznej”.*

1. Zamawiający uzna wymóg wniesienia wadium w pieniądzu za spełniony, jeżeli odpowiednia kwota, o której mowa w ust. 1, najpóźniej w terminie składania ofert wpłynie na rachunek bankowy Zamawiającego.
2. Zamawiający uzna wymóg wniesienia wadium w formie gwarancji lub poręczenia, o których mowa w art. 97 ust. 7 pkt 2-4 ustawy Pzp za spełniony, gdy wadium zostanie złożone w oryginale, nie później niż w terminie składania ofert (najpóźniej wraz z ofertą) w formie elektronicznej (podpisane kwalifikowanym podpisem elektronicznym), zgodnie z § 8 oraz będzie zawierała co najmniej następujące elementy:
3. Nazwę i dokładny adres gwaranta lub poręczyciela,
4. Nazwę zamówienia,
5. Zobowiązanie gwaranta lub poręczyciela do nieodwołalnej i bezwarunkowej wypłaty beneficjentowi (Zamawiającemu) oznaczonej kwoty pieniężnej dokładnie odpowiadającej wysokości ustalonego wadium, gdy wystąpi jedna z następujących sytuacji:
6. Wykonawca w odpowiedzi na wezwanie, o którym mowa w art. 107 ust. 2 lub art. 128 ust. 1 ustawy Pzp, z przyczyn leżących po jego stronie, nie złożył podmiotowych środków dowodowych lub przedmiotowych środków dowodowych potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 57 lub art. 106 ust. 1 ustawy Pzp, oświadczenia o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp, innych dokumentów lub oświadczeń lub nie wyraził zgody na poprawienie omyłki, o której mowa w art. 223 ust. 2 pkt 3 ustawy Pzp, co spowodowało brak możliwości wybrania oferty złożonej przez Wykonawcę jako najkorzystniejszej,
7. Wykonawca, którego oferta została wybrana:

* Odmówił podpisania umowy w sprawie zamówienia publicznego na warunkach określonych w ofercie,
* Nie wniósł wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy;

1. Zawarcie umowy stanie się niemożliwe z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy, którego oferta została wybrana.
2. Zobowiązanie gwaranta lub poręczyciela do wypłacenia pełnej kwoty wadium na pierwsze wezwanie Zamawiającego, w terminie 21 dni od dnia doręczenia, zawierającego oświadczenie Zamawiającego o zaistnieniu jednej z okoliczności określonych w pkt. 3.
3. Okres ważności umowy zabezpieczającej, który musi pokrywać się z terminem związania ofertą wskazanym w SWZ.
4. Oferta Wykonawcy, który nie wniesie wadium w wysokości określonej w ust. 1 w formie określonej w ust. 2, zostanie odrzucona na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 14 ustawy Pzp.
5. Czynność wniesienia wadium nie podlega konwalidacji, nie można dokonać jego wpłaty po upływie wskazanego terminu składania ofert, jak również nie można uzupełnić dokumentu, potwierdzającego wniesienie wadium, jeśli wadium wnoszone jest w innej formie niż pieniężna.
6. Zamawiający zwróci wadium wszystkim Wykonawcom niezwłocznie, nie później jednak niż w terminie 7 dni od dnia wystąpienia jednej z okoliczności:
7. upływu terminu związania ofertą,
8. zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego,
9. unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia, z wyjątkiem sytuacji gdy nie zostało rozstrzygnięte odwołanie na czynność unieważnienia albo nie upłynął termin do jego wniesienia, z zastrzeżeniem ust. 14 oraz 15.
10. Zamawiający, niezwłocznie, nie później jednak niż w terminie 7 dni od dnia złożenia wniosku zwraca wadium Wykonawcy:
11. który wycofał swoją ofertę przed upływem terminu składania ofert,
12. którego oferta została odrzucona,
13. po wyborze najkorzystniejszej oferty, z wyjątkiem Wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza,
14. po unieważnieniu postępowania, w przypadku gdy zostało rozstrzygnięte odwołanie na czynność unieważnienia albo upłynął termin do jego wniesienia.
15. Złożenie wniosku o zwrot wadium, o którym mowa w ust. 9, powoduje rozwiązanie stosunku prawnego z Wykonawcą wraz z utratą przez niego prawa do korzystania ze środków ochrony prawnej, o których mowa w dziale IX ustawy Pzp.
16. Wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza, Zamawiający zwróci wadium niezwłocznie po zawarciu umowy w sprawie zamówienia publicznego oraz wniesieniu zabezpieczenia należytego wykonania umowy.
17. Zamawiający zażąda ponownego wniesienia wadium przez Wykonawcę, któremu zwrócono wadium na podstawie ust. 9, jeżeli w wyniku ostatecznego rozstrzygnięcia odwołania jego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza. Wykonawca wnosi wadium w terminie określonym przez Zamawiającego.
18. Wadium wniesione w pieniądzu Zamawiający zwróci wraz z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowywane, pomniejszone o koszty prowadzenia rachunku oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy wskazany przez Wykonawcę.
19. Zamawiający zwraca wadium wniesione w innej formie niż w pieniądzu poprzez złożenie gwarantowi lub poręczycielowi oświadczenia o zwolnieniu wadium.
20. Zamawiający zatrzymuje wadium wraz z odsetkami, jeżeli Wykonawca w odpowiedzi na wezwanie, o którym mowa w art. 107 ust. 2 lub art. 128 ust. 1 ustawy Pzp, z przyczyn leżących po jego stronie, nie złożył podmiotowych środków dowodowych lub przedmiotowych środków dowodowych potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 57 lub art. 106 ust. 1 ustawy Pzp, oświadczenia, o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp, innych dokumentów lub oświadczeń lub nie wyraził zgody na poprawienie omyłki, o której mowa w art. 223 ust. 2 pkt 3 ustawy Pap, co spowodowało brak możliwości wybrania oferty złożonej przez wykonawcę jako najkorzystniejszej.
21. Zamawiający zatrzyma wadium wraz z odsetkami, jeżeli:

1)  Wykonawca, którego oferta została wybrana:

1. odmówił podpisania umowy w sprawie zamówienia publicznego na warunkach określonych w ofercie,
2. nie wniósł wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy;

2)  zawarcie umowy w stanie się niemożliwe z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy, którego oferta została wybrana.

**§ 10.**

**Termin związania ofertą**

1. Termin związania ofertą upływa **dnia 07.02.2023r**. Bieg terminu rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania ofert, przy czym pierwszym dniem terminu związania ofertą jest dzień, w którym upływa termin składania ofert.
2. W przypadku gdy wybór najkorzystniejszej oferty nie nastąpi przed upływem terminu związania ofertą, o którym mowa w ust. 1, Zamawiający przed upływem terminu związania ofertą, zwraca się jednokrotnie do Wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o wskazywany przez niego okres, nie dłuższy niż 60 dni. Przedłużenie terminu związania ofertą, o którym mowa w ust. 1, wymaga złożenia przez Wykonawcę pisemnego oświadczenia o wyrażeniu zgody na przedłużenie terminu związania ofertą.
3. W przypadku gdy Zamawiający żąda wniesienia wadium, przedłużenie terminu związania ofertą, o którym mowa w ust. 2, następuje wraz z przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwe, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą.
4. Odmowa Wykonawcy na przedłużenie terminu związania ofertą nie powoduje utraty wadium.
5. Przedłużenie okresu związania ofertą jest dopuszczalne tylko z jednoczesnym przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwie, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą. Jeżeli przedłużenie terminu związania ofertą dokonywane będzie po wyborze oferty najkorzystniejszej, obowiązek wniesienia nowego wadium lub jego przedłużenia dotyczy jedynie Wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza.
6. Komunikacja w sprawach określonych w niniejszym paragrafie odbywa się zgodnie z § 8.

**§ 11.**

**Opis sposobu przygotowania ofert**

1. Oferta powinna zostać złożona na **formularzu ofertowym** sporządzonym zgodnie ze wzorem zawartym w Załączniku nr 1 do SWZ na podstawie **formularza cenowego** zawartego w Załączniku nr 2 do SWZ.
2. Oferta powinna być sporządzona w języku polskim, w postaci elektronicznej i podpisana kwalifikowanym podpisem elektronicznym.
3. Wraz z ofertą należy złożyć następujące dokumenty w formie elektronicznej (podpisane kwalifikowanym podpisem elektronicznym):
4. JEDZ oraz oświadczenie, o którym mowa w §7 ust. 1 pkt 1.2 SWZ ,
5. zobowiązanie podmiotu trzeciego lub inne dokumenty, o których mowa w § 7 ust. 5-7 – jeśli dotyczy,
6. pełnomocnictwo do podpisania oferty, o ile prawo do podpisania oferty nie wynika z innych dokumentów złożonych wraz z ofertą (treść pełnomocnictwa musi jednoznacznie określać czynności, co do wykonywania, których pełnomocnik jest upoważniony; w przypadku gdyby pełnomocnictwa udzielała osoba inna niż uprawniona z mocy prawa lub umowy spółki do reprezentowania podmiotu, należy dołączyć również pełnomocnictwo do dokonania tej czynności);
7. pełnomocnictwo do reprezentowania Wykonawców w Postępowaniu albo reprezentowania Wykonawców w Postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego w przypadku, gdy Wykonawcy wspólnie ubiegają się o udzielenie zamówienia (zgodnie z art. 58 ustawy Pzp),
8. uzasadnienie, że zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu art. 11 ust. 4 ustawy o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (Dz. U. z 2020r. poz 1913) – jeśli dotyczy.
9. Do danych zawierających dokumenty tekstowe należy stosować format .pdf, .doc, .docx, .xls, .xlsx. Sposób złożenia oferty (wraz z załącznikami) został opisany w § 8 ust. 12 i następne.
10. Zamawiający nie ponosi odpowiedzialności za złożenie oferty w sposób niezgodny z instrukcją, o której mowa w § 8 ust. 3, w szczególności za sytuację, gdy Zamawiający zapozna się z treścią oferty przed upływem terminu składania ofert.
11. Wszelkie informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy z dnia 16 kwietnia 1993r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (Dz.U.2020. poz. 1913), które Wykonawca zastrzeże jako tajemnicę przedsiębiorstwa, powinny zostać złożone w osobnym pliku zgodnie z instrukcją, o której mowa w § 8 ust.3. W przypadku przedłożenia informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa, Wykonawca winien wykazać, że zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa. Nie mogą stanowić tajemnicy przedsiębiorstwa informacje jawne na podstawie ustawy Pzp i innych przepisów a także w sposób legalny ujawnione.
12. Wykonawca może przed upływem terminu składania ofert zmienić lub wycofać ofertę za pośrednictwem Platformy. Sposób dokonywania zmiany lub wycofania oferty polega na usunięciu zamieszczonych na Platformie plików składających się na ofertę, a w przypadku dokonywania zmiany dodatkowo wczytaniu na Platformę nowych plików składających się na nową ofertę.
13. Wykonawca po upływie terminu składania ofert nie może skutecznie dokonać zmiany ani wycofać złożonej oferty.
14. Ze względu na konieczność zachowania integralności danych zawartych w ofertach składanych przez Wykonawców w postaci dokumentów elektronicznych, wszelkie ewentualne zmiany w jej treści dokonywane przez Wykonawcę przed upływem terminu składania ofert winny skutkować złożeniem nowej oferty.
15. Wszelkie koszty związane z przygotowaniem i złożeniem ofert ponoszą Wykonawcy.
16. Wykonawcy składający wspólną ofertę winni zgodnie z art. 58 ust. 2 ustawy Pzp ustanowić pełnomocnika do reprezentowania ich w Postępowaniu albo reprezentowania w Postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie przedmiotowego zamówienia. Oferta składana w ramach działalności gospodarczej prowadzonej w oparciu o umowę spółki cywilnej stanowi ofertę Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia w rozumieniu art. 58 ustawy Pzp.
17. W przypadku Wykonawców wspólnie składających ofertę oraz w przypadku innych podmiotów, na zasobach których Wykonawca polega na zasadach określonych w § 6 ust.6, kopie dokumentów dotyczących odpowiednio Wykonawcy lub tych podmiotów są poświadczane za zgodność z oryginałem odpowiednio przez Wykonawcę lub te podmioty.
18. Oferta wraz z załącznikami winna być podpisana przez osobę uprawnioną do reprezentowania Wykonawcy albo pełnomocnika Wykonawców (w przypadku Wykonawców wspólnie składających ofertę zgodnie z art. 58 ustawy Pzp).
19. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert częściowych.
20. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert wariantowych.
21. Wykonawca może złożyć jedną ofertę.
22. Treść oferty musi odpowiadać treści specyfikacji warunków zamówienia.

**§ 12.**

**Otwarcie ofert**

1. Oferty winny być złożone w terminie **do dnia 10.11.2022r. do godz. 11:00 na Platformie.**
2. **Oferty** zostaną odszyfrowane i otwarte za pośrednictwem Platformy w **dniu 10.11.2022r. o godz. 12:00**
3. Bezpośrednio przed otwarciem ofert Zamawiający udostępni na stronie internetowej Postępowania informację o kwocie, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.
4. Niezwłocznie po otwarciu ofert Zamawiający udostępni na stronie Internetowej Postępowania informację o:
5. Nazwach albo imionach i nazwiskach oraz siedzibach lub miejscach prowadzonej działalności gospodarczej albo miejscach zamieszkania Wykonawców, których oferty zostały otwarte,
6. Cenach zawartych w ofertach.

**§ 13.**

**Opis sposobu obliczenia ceny oferty**

1. Cena oferty musi być ustalona według zasad określonych w SWZ.
2. W ofercie należy podać cenę za jaką zrealizowane będzie zamówienie (zgodnie z załącznikiem nr 2 *Formularz cenowy*) netto i brutto (z podatkiem VAT). Cena musi obejmować całkowity koszt wykonania zamówienia, w tym również wszelkie koszty towarzyszące i pośrednie, jakie Wykonawca poniesie w związku z wykonaniem przedmiotu zamówienia, a w szczególności: koszty wynikające z bilansowania ceny na rynku bilansującym, wszelkie opłaty za obsługę rozliczenia handlowego, opłaty abonamentowe, podatek akcyzowy, opłaty za wystawienie faktur itp. Dopuszcza się zmianę wysokości ceny – w granicach zgodnych z obowiązującym prawem – jedynie w przypadkach: zmiany ustawy o podatku akcyzowym, zmiany regulacji dotyczących podatku VAT lub wystąpienia zmiany strony zobowiązanej ustawowo do zapłaty podatku akcyzowego. Należności z tytułu wykonania zamówienia będą regulowane na warunkach określonych w umowie.
3. Cenę należy wyliczyć w walucie PLN z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku (do 1 grosza). Przy wyliczaniu ceny należy zaokrąglać do pełnego grosza w taki sposób, że końcówki poniżej 0,5 grosza pomija się, a końcówki 0,5 grosza i wyżej zaokrągla się do 1 grosza.
4. Cena oferty będzie stanowić maksymalną wartość umowy w sprawie niniejszego zamówienia publicznego.
5. Cena winna zawierać należny podatek VAT. Wysokość podatku od towarów i usług VAT wynika z obowiązujących przepisów ustawy o podatku od towarów i usług.
6. Jeżeli złożono ofertę, której wybór prowadziłby do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z przepisami o podatku od towarów i usług, Zamawiający w celu oceny takiej oferty dolicza do przedstawionej w niej ceny podatek od towarów i usług, który miałby obowiązek rozliczyć zgodnie z tymi przepisami. Wykonawca, składając ofertę, informuje Zamawiającego, czy wybór oferty będzie prowadzić do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego, wskazując nazwę (rodzaj) towaru lub usługi, których dostawa lub świadczenie będzie prowadzić do jego powstania, oraz wskazując ich wartość bez kwoty podatku.

**§ 14.**

**Opis kryteriów oceny ofert, badania i oceny ofert**

1. Kryteria odnoszące się do przedmiotu odpowiednio dla danej części:

**[Wc] – Kryterium – cena oferty przedstawiona w formularzu oferty – 95%**

Waga: 95%, gdzie 1% = 1 pkt

Oferta z najniższą ceną dla danej części otrzyma maksymalną ilość punktów – 95 pkt.

Ocena pozostałych ofert w zakresie przedstawionego wyżej kryterium zostanie dokonana według następującej zasady:

**Wc = Cmin / Cn x 95**

gdzie:

Wc – Wartość punktowa oferty w kryterium cena

Cmin – najniższa łączna cena spośród ofert badanych

Cn – łączna cena oferty badanej

**[P] – Kryterium – „proekologiczność” – 5%**

Waga: 5%, gdzie 1% = 1 pkt

* kryterium „proekologiczność” – 5% - procentowy udział energii pochodzącej   
  z odnawialnych źródeł energii w strukturze paliw zużytych do wytworzenia energii elektrycznej sprzedanej w ostatnim udokumentowanym czasie sporządzenia danych. Wykonawca poda w formularzu ofertowym na podstawie danych, opracowanych zgodnie z § 37 Rozporządzenia Ministra Gospodarki w sprawie szczegółowych warunków funkcjonowania systemu elektroenergetycznego z dnia 04 maja 2007r. (Dz. U. z 2007r., nr 93, poz. 623 z późn. zm.), umieszczonych na własnej stronie internetowej.   
  W przypadku, gdy Wykonawca nie poda w formularzu ofertowym procentowego udziału energii pochodzącej z odnawialnych źródeł energii, Zamawiający nie przyzna Wykonawcy punktów w tym kryterium.

Punktacja za udział energii z OZE w energii sprzedanej przez Wykonawcę Zamawiającemu:

|  |  |
| --- | --- |
| Udział energii z OZE | Punktacja |
| **0% - 4,99%** | **0 pkt** |
| **5% - 9,99%** | **1 pkt** |
| **10% - 19,99%** | **2 pkt** |
| **20% - 29,99%** | **3 pkt** |
| **30% - 39,99%** | **4 pkt** |
| **40% - 100%** | **5 pkt** |

Zamawiający udzieli zamówienia Wykonawcy, którego oferta odpowiada wszystkim wymaganiom przedstawionym w Ustawie Pzp oraz SIWZ i zostanie oceniona jako najkorzystniejsza w oparciu o podane kryteria wyboru i uzyska największą liczbę   
punktów, wg wzoru:

**W = Wc + P**

gdzie:

W – wartość punktowa ogółem oferty

Wc – wartość punktowa oferty w kryterium Ceny

P – wartość punktowa oferty w kryterium Proekologiczność

1. Zamawiający zakłada dokonanie wyboru najkorzystniejszej oferty w terminie związania ofertą określonym w dokumentach zamówienia. Jeżeli termin związania ofertą upłynie przed wyborem najkorzystniejszej oferty, Zamawiający wezwie Wykonawcę, którego oferta otrzymała najwyższą ocenę, do wyrażenia, w wyznaczonym przez Zamawiającego terminie, pisemnej zgody na wybór jego oferty. W przypadku braku zgody tego Wykonawcy, Zamawiający zwróci się o wyrażenie takiej zgody do kolejnego Wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona, chyba że zachodzą przesłanki do unieważnienia postępowania.
2. Jako najkorzystniejsza zostanie wybrana oferta (niepodlegająca odrzuceniu) z najwyższą liczbą punktów.
3. W przypadku wystąpienia sytuacji uniemożliwiającej dokonanie wyboru oferty najkorzystniejszej ze względu na fakt złożenia ofert przedstawiających taki sam bilans ceny i innego kryterium oceny ofert, zamawiający wybierze spośród tych ofert ofertę, która otrzymała najwyższą ocenę w kryterium o najwyższej wadze. Jeżeli oferty otrzymały taką samą ocenę w kryterium o najwyższej wadze, zamawiający wybierze ofertę z najniższą ceną.

Jeżeli nie można dokonać wyboru oferty w sposób opisany powyżej, Zamawiający wezwie Wykonawców, którzy je złożyli, do złożenia w wyznaczonym terminie ofert dodatkowych zawierających nową cenę. Wykonawcy składając oferty dodatkowe nie będą mogli zaoferować cen wyższych niż zaoferowane w złożonych ofertach.

1. Jeżeli Wykonawca, którego oferta została oceniona jako najkorzystniejsza, uchyla się od zawarcia umowy lub nie wnosi wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy, Zamawiający może dokonać ponownego badania i oceny ofert spośród ofert pozostałych w Postępowaniu Wykonawców oraz wybrać najkorzystniejszą ofertę albo unieważnić Postępowanie. W toku badania i oceny ofert Zamawiający może żądać od Wykonawców wyjaśnień dotyczących treści złożonych ofert.
2. Jeżeli zaoferowana cena lub jej istotne części składowe, wydają się rażąco niskie w stosunku do przedmiotu zamówienia lub budzą wątpliwości Zamawiającego co do możliwości wykonania przedmiotu zamówienia zgodnie z wymaganiami określonymi przez Zamawiającego lub wynikającymi z odrębnych przepisów, Zamawiający zwraca się o udzielenie wyjaśnień, w tym złożenie dowodów, dotyczących wyliczenia ceny.
3. Zamawiający poprawi w tekście oferty oczywiste omyłki pisarskie, oczywiste omyłki rachunkowe, z uwzględnieniem konsekwencji rachunkowych dokonanych poprawek, oraz inne omyłki polegające na niezgodności oferty ze specyfikacją warunków zamówienia, niepowodujące istotnych zmian w treści oferty. Zamawiający niezwłocznie zawiadomi Wykonawcę, którego oferta została poprawiona, o poprawieniu wyżej wymienionych omyłek. W przypadku poprawienia innych omyłek polegających na niezgodności oferty ze specyfikacją warunków zamówienia, niepowodujących istotnych zmian w treści oferty, Zamawiający wyznaczy Wykonawcy odpowiedni termin na wyrażenie zgody na poprawienie w ofercie omyłki lub zakwestionowanie jej poprawienia. Brak odpowiedzi w wyznaczonym terminie uznaje się za wyrażenie zgody na poprawienie omyłki.

**§ 15.**

**Formalności po wyborze oferty w celu zawarcia umowy**

1. Zamawiający zawrze umowę w terminie nie krótszym niż 10 dni od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty.
2. Zamawiający może zawrzeć umowę przed upływem terminów, o których mowa w ust. 1, jeżeli w Postępowaniu zostanie złożona tylko jedna oferta.
3. Do formalności, które należy dopełnić przed zawarciem umowy należą:
   * 1. przekazanie umowy regulującej współpracę Wykonawców, którzy złożyli ofertę wspólnie (tj. na podstawie art. 58 ust. 1 ustawy Pzp);
     2. wskazanie osób umocowanych do zawarcia umowy i okazanie pełnomocnictw (o ile z okoliczności wynikałaby konieczność posiadania pełnomocnictwa);
4. Zamawiający przekaże Wykonawcy do dnia podpisania umowy niezbędne do przeprowadzenia procedury zmiany sprzedawcy dane i dokumenty.
5. Zamawiający wskaże sprzedawcę rezerwowego w procedurze wyłonienia wykonawcy w ramach świadczenia usług dystrybucji energii.
6. Zamawiający posiada jedną zbiorczą umowę na kompleksową dostawę energii elektrycznej podpisaną z firmą Energa-Obrót S.A., która obowiązuje do dnia 31.12.2022r. Zamawiający nie posiada żadnych podpisanych ofert promocyjnych i lojalnościowych.
7. W obiektach objętych postępowaniem przetargowym układy pomiarowo-rozliczeniowe przystosowane są do zasady TPA.
8. Nowe PPE oraz zmiana grupy taryfowej dla istniejących punktów poboru odbywać się będzie jedynie w obrębie tych grup taryfowych, które są wymienione w SWZ i załącznikach oraz będą wycenione w ofercie
9. Zamawiający nie posiada koncesji na wytwarzanie, obrót, przesyłanie lub dystrybucję energii elektrycznej.
10. Zamawiana energia elektryczna zostanie przeznaczona na potrzeby własne.

**§ 16.**

**Wzór umowy**

1. Wzór umowy został zawarty w Załączniku nr 9 do SWZ z zastrzeżeniem ust. 2.
2. Zmiany umowy.
3. Zamawiający dopuszcza możliwość zmian w zawartej umowie, w tym w zakresie ilości zużytej energii jak i układów pomiarowych, w ilości do 10% wartości pierwotnej umowy, w następujących przypadkach: konieczność wprowadzenia takich zmian wynika z okoliczności, których nie można było przewidzieć w chwili zawarcia umowy lub zmiany te są korzystne dla Zamawiającego, w przypadku dokonania przyłączenia nowych odbiorców, likwidacji odbiorców itp. Zmianę ilości układów pomiarowych wprowadza się poprzez wprowadzenie aneksu do umowy i aktualizację załączników. Nowe PPE oraz zmiana grupy taryfowej dla istniejących punktów poboru odbywać się będzie jedynie w obrębie tych grup taryfowych, które są wymienione w SIWZ i załącznikach oraz będą wycenione w ofercie.
4. Zmiany w zakresie cen wskazanych w ofercie są dopuszczalne w przypadku:
   1. Zmian w przepisach prawnych dotyczących podatku VAT lub podatku akcyzowego, w takich przypadkach ceny za energię elektryczną dostarczaną na podstawie umowy ulegają automatycznie korekcie o wartość wynikającą z powyższych zmian. Wykonawca poinformuje Zamawiającego na piśmie o korekcie ceny energii elektrycznej dostarczanej na podstawie umowy, wskazując równocześnie zmiany przepisów prawnych stanowiące podstawę tej korekty. Nowe ceny energii elektrycznej będą obowiązujące dla Wykonawcy i Zamawiającego od chwili wejścia w życie wyżej wymienionych zmian prawnych stanowiących podstawę do ich korekty.
   2. Zmiany wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę albo wysokości minimalnej stawki godzinowej, ustalonych na podstawie ustawy z dnia 10 października 2002r. o minimalnym wynagrodzeniu za pracę. W takiej sytuacji Wykonawca może złożyć pisemny wniosek o zmianę Umowy w zakresie płatności wynikających z faktur wystawionych po wejściu w życie przepisów zmieniających wysokość minimalnego wynagrodzenia za pracę albo wysokości minimalnej stawki godzinowej. Wniosek powinien zawierać wyczerpujące uzasadnienie faktyczne i prawne oraz dokładne wyliczenie kwoty wynagrodzenia Wykonawcy po zmianie Umowy, w szczególności Wykonawca będzie zobowiązany wykazać związek pomiędzy wzrostem ceny a zmianą wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę albo wysokości minimalnej stawki godzinowej.
   3. Zmiany zasad podlegania ubezpieczeniom społecznym lub ubezpieczeniu zdrowotnemu lub wysokości stawki składki na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne. W takiej sytuacji Wykonawca może złożyć pisemny wniosek o zmianę Umowy w zakresie płatności wynikających z faktur wystawionych po zmianie zasad podlegania ubezpieczeniom społecznym lub ubezpieczeniu zdrowotnemu lub wysokości stawki składki na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne. Wniosek powinien zawierać wyczerpujące uzasadnienie faktyczne i prawne oraz dokładne wyliczenie kwoty wynagrodzenia Wykonawcy po zmianie Umowy, w szczególności Wykonawca będzie zobowiązany wykazać związek pomiędzy wzrostem ceny a zmianą w/w zasad.

d. Zmiany zasad gromadzenia i wysokości wpłat do pracowniczych planów kapitałowych, o których mowa w ustawie z dnia 4 października 2018r. o pracowniczych planach kapitałowych(Dz. U. z 2020 r. poz. 1342 z późn. zm.). W takiej sytuacji Wykonawca może złożyć pisemny wniosek o zmianę umowy o zamówienie publiczne w zakresie płatności wynikających z faktur wystawionych po zmianie gromadzenia i wysokości wpłat do pracowniczych planów kapitałowych, o których mowa w ustawie o pracowniczych planach kapitałowych. Wniosek powinien zawierać wyczerpujące uzasadnienie faktyczne i prawne oraz dokładne wyliczenie kwoty wynagrodzenia Wykonawcy po zmianie umowy, w szczególności Wykonawca będzie zobowiązany wykazać związek pomiędzy wzrostem ceny a zmianą w/w zasad.

Zamawiający jest uprawniony do sprawdzenia prawidłowości wyliczeń lub uzasadnień przedstawionych przez Wykonawcę we wniosku, o którym mowa w lit. b – d. W razie jakichkolwiek nieścisłości bądź wątpliwości Zamawiający wystąpi do Wykonawcy o wyjaśnienia. Wykonawca powinien złożyć pisemne wyjaśnienia w terminie 3 dni roboczych od daty otrzymania prośby Zamawiającego. W razie nieprzesłania przez Wykonawcę wyjaśnień w w/w terminie, Zamawiający jest uprawniony do nieuwzględnienia wniosku. W razie złożenia przez Wykonawcę wyjaśnień, które nadal wywołują uzasadnione wątpliwości w przedmiocie zasadności podwyższenia wynagrodzenia o zakwestionowane składniki, Zamawiający jest uprawniony do ich pominięcia. Ostateczna decyzja odnośnie zasadności wniosku o zmianę ceny należy do Zamawiającego.

1. Gdy zmiany są korzystne dla Zamawiającego.
2. W przypadku zmiany unormowań prawnych powszechnie obowiązujących, które będą miały wpływ na realizację umowy. Przewidziane powyżej okoliczności stanowiące podstawę zmian do umowy, stanowią uprawnienie Zamawiającego nie zaś jego obowiązek wprowadzenia takich zmian.

**§ 17.**

**Zabezpieczenie należytego wykonania umowy**

Zamawiający nie wymaga wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

**§ 18.**

**Pouczenie o środkach ochrony prawnej**

1. Od niezgodnej z przepisami ustawy Pzp czynności Zamawiającego podjętej w Postępowaniu lub zaniechaniu czynności w Postępowaniu do której Zamawiający jest zobowiązany na podstawie ustawy Pzp, przysługuje odwołanie.
2. Odwołanie wnosi się do Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej w formie pisemnej albo w formie elektronicznej albo w postaci elektronicznej, z tym że odwołanie i przystąpienie do postępowania odwoławczego, wniesione w postaci elektronicznej, wymagają opatrzenia podpisem zaufanym.
3. Odwołanie wnosi się w terminie:
   1. 10 dni od dnia przekazania informacji o czynności Zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia – jeżeli zostały przekazane w sposób określony w art. 515 ust.1 lit a ustawy Pzp albo w terminie 15 dni od dnia przekazania informacji o czynności zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia – jeżeli zostały przekazane w inny sposób niż określony w art. 515 ust. 1 lit. a Pzp;
   2. 10 dni – wobec treści ogłoszenia o zamówieniu lub dokumentów zamówienia – od dnia publikacji ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej lub zamieszczenia dokumentów zamówienia na stronie internetowej;
   3. 10 dni – wobec czynności innych niż określone w pkt 1 i 2 – od dnia, w którym powzięto lub przy zachowaniu należytej staranności można było powziąć wiadomość o okolicznościach stanowiących podstawę jego wniesienia.
4. Odwołanie zawiera:
5. imię i nazwisko albo nazwę, miejsce zamieszkania albo siedzibę, numer telefonu oraz adres poczty elektronicznej odwołującego oraz imię i nazwisko przedstawiciela (przedstawicieli),
6. nazwę i siedzibę Zamawiającego, numer telefonu oraz adres poczty elektronicznej Zamawiającego,
7. numer Powszechnego Elektronicznego Systemu Ewidencji Ludności (PESEL) lub NIP odwołującego będącego osobą fizyczną, jeżeli jest on obowiązany do jego posiadania albo posiada go nie mając takiego obowiązku,
8. numer w Krajowym Rejestrze Sądowym, a w przypadku jego braku – numer w innym właściwym rejestrze, ewidencji lub NIP odwołującego niebędącego osobą fizyczną, który nie ma obowiązku wpisu we właściwym rejestrze lub ewidencji, jeżeli jest on obowiązany do jego posiadania,
9. określenie przedmiotu zamówienia,
10. wskazanie numeru ogłoszenia w przypadku zamieszczenia w Biuletynie Zamówień Publicznych albo publikacji w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej,
11. wskazanie czynności lub zaniechania czynności Zamawiającego, której zarzuca się niezgodność z przepisami ustawy, lub wskazanie zaniechania przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia lub zorganizowania konkursu na podstawie ustawy Pzp,
12. zwięzłe przedstawienie zarzutów,
13. żądanie co do sposobu rozstrzygnięcia odwołania,
14. wskazanie okoliczności faktycznych i prawnych uzasadniających wniesienie odwołania oraz dowodów na poparcie przytoczonych okoliczności,
15. podpis odwołującego albo jego przedstawiciela lub przedstawicieli,
16. wykaz załączników.
17. Do odwołania dołącza się:
18. dowód uiszczenia wpisu od odwołania w wymaganej wysokości,
19. dowód przekazania odpowiednio odwołania albo jego kopii Zamawiającemu,
20. dokument potwierdzający umocowanie do reprezentowania odwołującego.
21. Odwołujący przekazuje Zamawiającemu odwołanie wniesione w formie elektronicznej albo postaci elektronicznej albo kopię tego odwołania, jeżeli zostało ono wniesione w formie pisemnej, przed upływem terminu do wniesienia odwołania w taki sposób, aby mógł on zapoznać się z jego treścią przed upływem tego terminu. Domniemywa się, że Zamawiający mógł zapoznać się z treścią odwołania przed upływem terminu do jego wniesienia, jeżeli przekazanie odpowiednio odwołania albo jego kopii nastąpiło przed upływem terminu do jego wniesienia przy użyciu środków komunikacji elektronicznej.
22. Pozostałe postanowienia dotyczące środków ochrony prawnej zawarte są w Dziale IX ustawy Pzp.

**§ 19.**

**Pozostałe postanowienia**

1. Zamawiający unieważni Postępowanie, jeżeli wystąpią przesłanki określone w art. 255 ustawy Pzp.
2. Zamawiający nie przewiduje zawarcia umowy ramowej po przeprowadzeniu Postępowania.
3. Zamawiający nie dopuszcza rozliczeń w walucie obcej.

**§ 20.**

**Klauzula informacyjna z art. 13 RODO**

Zgodnie z art. 13 ust. 1 i 2 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1), dalej „RODO” informuje się że:

* administratorem Pani/Pana danych osobowych jest ,,Saur Neptun Gdańsk” Sp. z o.o. z siedzibą: 80-858 Gdańsk, ul. Wałowa 46, z którą można się kontaktować pisemnie, na adres siedziby, przez adres e-mail: [info@sng.com.pl](mailto:info@sng.com.pl) bądź telefonicznie, pod numerem: 48 58 325 27 00;
* z inspektorem ochrony danych można się skontaktować pisemnie, na adres siedziby lub przez adres e- mail: [odo@sng.com.pl](mailto:odo@sng.com.pl);
* Pani/Pana dane osobowe przetwarzane będą na podstawie art. 6 ust. 1 lit. c RODO w celu związanym z postępowaniem o udzielenie zamówienia publicznego pn. „**Kompleksowa dostawa energii elektrycznej”** **sygn. ZP – SAP/1/2022** prowadzonym w trybie przetargu nieograniczonego;
* odbiorcami Pani/Pana danych osobowych będą osoby lub podmioty, którym udostępniona zostanie dokumentacja postępowania w oparciu o art. 18 oraz art. 74 ustawy Pzp;
* Pani/Pana dane osobowe będą przechowywane, przez okres 4 lat od dnia zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia, a jeżeli czas trwania umowy przekracza 4 lata, okres przechowywania obejmuje cały czas trwania umowy;
* obowiązek podania przez Panią/Pana danych osobowych bezpośrednio Pani/Pana dotyczących jest wymogiem ustawowym określonym w przepisach ustawy Pzp, związanym z udziałem w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego; konsekwencje niepodania określonych danych wynikają z ustawy Pzp;
* w odniesieniu do Pani/Pana danych osobowych decyzje nie będą podejmowane w sposób zautomatyzowany, stosowanie do art. 22 RODO;
* posiada Pani/Pan:
* na podstawie art. 15 RODO prawo dostępu do danych osobowych Pani/Pana dotyczących;
* na podstawie art. 16 RODO prawo do sprostowania Pani/Pana danych osobowych**\***;
* na podstawie art. 18 RODO prawo żądania od administratora ograniczenia przetwarzania danych osobowych z zastrzeżeniem przypadków, o których mowa w art. 18 ust. 2 RODO \*\*;
* prawo do wniesienia skargi do Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pani/Pan, że przetwarzanie danych osobowych Pani/Pana dotyczących narusza przepisy RODO;
* nie przysługuje Pani/Panu:
* w związku z art. 17 ust. 3 lit. b, d lub e RODO prawo do usunięcia danych osobowych;
* prawo do przenoszenia danych osobowych, o którym mowa w art. 20 RODO;
* **na podstawie art. 21 RODO prawo sprzeciwu, wobec przetwarzania danych osobowych, gdyż podstawą prawną przetwarzania Pani/Pana danych osobowych jest art. 6 ust. 1 lit. c RODO**.

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

**\* Wyjaśnienie:** skorzystanie z prawa do sprostowania nie może skutkować zmianą wyniku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego ani zmianą postanowień umowy w zakresie niezgodnym z ustawą Pzp oraz nie może naruszać integralności protokołu oraz jego załączników.

**\*\* Wyjaśnienie:** prawo do ograniczenia przetwarzania nie ma zastosowania w odniesieniu do przechowywania, w celu zapewnienia korzystania ze środków ochrony prawnej lub w celu ochrony praw innej osoby fizycznej lub prawnej, lub z uwagi na ważne względy interesu publicznego Unii Europejskiej lub państwa członkowskiego.

**Wykaz załączników do SWZ**

Załącznik nr 1 do SWZ – wzór formularza ofertowego,

Załącznik nr 2 do SWZ – wzór formularza cenowego,

Załącznik nr 3 do SWZ - Wzór oświadczenia, o którym mowa w § 7 ust. 1 pkt 1.2;

Załącznik nr 4 do SWZ- wzór oświadczenia o niezaleganiu z uiszczaniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne,

Załącznik nr 5 do SWZ – wzór oświadczenia o spełnianiu warunków oraz niepodleganiu wykluczeniu o którym mowa w art. 125 ust. 1 ,

Załącznik nr 6 – wzór oświadczenia o przynależności lub braku przynależności do grupy kapitałowej,

Załącznik nr 7 – wzór oświadczenia o braku zakłócenia konkurencji wynikającego z wcześniejszego zaangażowania tego Wykonawcy lub podmiotu, który należy z Wykonawcą do tej samej grupy kapitałowej,

Załącznik nr 8 – wzór wykazu dostaw,

Załącznik nr 9 – wzór umowy.

# Załącznik nr 1 do SWZ – Wzór formularza ofertowego

**OFERTA**

**Do "Saur Neptun Gdańsk” S.A.**

**80-858 Gdańsk, ul. Wałowa 46**

My niżej podpisani, działając w imieniu i na rzecz:

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………….………

…………………………………………………………………………………………………………………………………………….…………………………………

*Nazwa (firma) i dokładny adres Wykonawcy (w przypadku składania oferty przez podmioty występujące wspólnie należy podać nazwy i dokładne adresy wszystkich podmiotów wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia)*

W związku z ogłoszeniem przetargu nieograniczonego, składamy ofertę na wykonanie zamówienia w Postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego o nazwie „**Kompleksowa dostawa energii elektrycznej w 2023 roku**” (Postępowanie nr ZP – SAP/2/2022), zwanego dalej „Postępowaniem”, zgodnie ze specyfikacją warunków zamówienia.

1. W odpowiedzi na ogłoszenie o przetargu oferujemy wykonanie przedmiotu zamówienia za cenę (zgodnie z załącznikiem nr 2 Formularz cenowy):

**cena netto** ............................ zł (słownie zł...............................................................),

**cena brutto ........................... zł** (słownie zł..............................................................),

zawierającą podatek od towarów i usług VAT – **….. %** w wysokości......................................zł.

**2. Oświadczamy, że**

1. wyżej podana cena ofertowa obejmuje całość zamówienia, opisanego w SWZ z uwzględnieniem wszelkich dodatkowych kosztów niezbędnych do poniesienia przy realizacji przedmiotu zamówienia, zgodnie z wymaganiami obowiązujących przepisów prawa w tym zakresie, a w szczególności: koszty wynikające z bilansowania ceny na rynku bilansującym, wszelkie opłaty za obsługę rozliczenia handlowego, opłaty abonamentowe, podatek akcyzowy, opłaty za wystawienie faktur itp.,
2. procentowy udział energii pochodzącej z odnawialnych źródeł energii w strukturze paliw zużytych do wytworzenia energii elektrycznej sprzedanej w ostatnim udokumentowanym czasie sporządzenia na podstawie danych, opracowanych zgodnie z § 37 Rozporządzenia Ministra Gospodarki w sprawie szczegółowych warunków funkcjonowania systemu elektroenergetycznego z dnia 04 maja 2007r. (Dz. U. z 2007r., nr 93, poz. 623 z późn. zm.), wynosi ……………%
3. termin realizacji zamówienia: **od 01.01.2023r. do 31.12.2023r.**

1. warunki płatności: przelewem w terminie 30 dni od daty otrzymania przez Zamawiającego prawidłowo wystawionej faktury,
2. zapoznaliśmy się z SWZ, nie wnosimy do nich zastrzeżeń oraz uzyskaliśmy konieczne informacje do przygotowania oferty,
3. uważamy się za związanych niniejszą ofertą przez czas wskazany w SWZ. Na potwierdzenie powyższego wnieśliśmy wadium w wysokości:

……………..……………zł w formie ……………………………..…………………………………,

1. zawarty w SWZ projekt umowy został przez nas w pełni zaakceptowany i zobowiązujemy się, w przypadku wyboru naszej oferty, do zawarcia umowy na wyżej wymienionych warunkach, w miejscu i terminie wyznaczonym przez Zamawiającego, z uwzględnieniem ewentualnych modyfikacji wprowadzonych przez Zamawiającego przed terminem składania ofert, w drodze zapytań do SWZ.
2. Oświadczamy, iż załączyliśmy w odrębnym pliku/plikach, w załączeniu do niniejszej oferty, informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji. W załączeniu przedkładamy wyjaśnienia, o których mowa w § 11 ust 3 pkt 5 SWZ.**[[1]](#footnote-1)**
3. Oświadczamy, że pełnomocnikiem Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie niniejszego zamówienia jest: **2**

……………………………………………….……………………………………………………………

……………………………………………….……………………………………………………………

*nazwa (w przypadku osoby fizycznej – imię i nazwisko) podmiotu oraz adres do korespondencji*

1. Oświadczamy, że wadium złożone zgodnie z wymogami SWZ należy zwrócić na rachunek bankowy

nr …………………………………………………………………………..………

nazwa banku ………………………………………………………………..……

(w przypadku wadium wniesionego w pieniądzu)

1. Oświadczamy, że wybór naszej oferty**3**

nie będzie prowadził do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie

z przepisami o podatku od towarów i usług.

będzie prowadził do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z przepisami

o podatku od towarów i usług. Powyższy obowiązek podatkowy będzie dotyczył

…………………………….…….**4** objętych przedmiotem zamówienia, a ich wartość netto (bez kwoty

podatku) będzie wynosiła …………………....**5** zł.

1. Oświadczamy, że wypełniliśmy obowiązki informacyjne przewidziane w art. 13 lub art. 14 RODO wobec osób fizycznych, od których dane osobowe bezpośrednio lub pośrednio pozyskaliśmy w celu ubiegania się o udzielenie zamówienia publicznego w niniejszym postępowaniu, a w tym składania w nim wymaganych oświadczeń lub dokumentów,   
   a w przypadku podpisania umowy o zamówienie publiczne jej wykonania. **6**
2. Przedstawiamy poniżej dane kontaktowe, poprzez które należy porozumiewać się w sprawach dotyczących przedmiotowego Postępowania:

imię i nazwisko ……………………………………………………. Tel. ………………………………...

e-mail: ………………………………………………………

1. Oświadczamy, że na potrzeby prowadzonej działalności gospodarczej, w tym na potrzeby realizacji niniejszego zamówienia, posiadamy konto bankowe nr ……………………………………………………………………………………….……………………, które uwidocznione jest w wykazie „Biała Lista Podatników” prowadzonym na stronach internetowych Min. Finansów, a także odpowiednio Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gosp. (CEIDG).
2. Zgodnie z wymogami Zamawiającego, przedstawiamy w załączeniu wymagane dokumenty.

***UWAGA: DOKUMENT NALEŻY PODPISAĆ KWALIFIKOWANYM PODPISEM ELEKTRONICZNYM!***

# Załącznik nr 2 do SWZ – Wzór formularza cenowego

Wzór formularza cenowego dołączono w oddzielnym pliku.

***UWAGA: DOKUMENT NALEŻY PODPISAĆ KWALIFIKOWANYM PODPISEM ELEKTRONICZNYM!***

**Załącznik nr 3 do SWZ**

**ZAMAWIAJĄCY:**

**Saur Neptun Gdańsk S.A.**

**Ul. Wałowa 46, 80-858 Gdańsk**

**WYKONAWCA:**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Lp. | Nazwa Wykonawcy | Adres Wykonawcy |
|  |  |  |
|  |  |  |
|  |  |  |

**O Ś W I A D C Z E N I E**

Składając ofertę w postępowaniu o udzielenie zamówienia pn.:

**„KOMPLEKSOWA DOSTAWA ENERGII ELEKTRYCZNEJ**

**NA 2023 ROK”.**

I. W imieniu reprezentowanego przeze mnie Wykonawcy oświadczam, że:

1) Wykonawca nie podlega wykluczeniu z wyżej wymienionego postępowania na podstawie art. 5k ust. 1 rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie;

2) wobec Wykonawcy nie zachodzą przesłanki wykluczenia z wyżej wymienionego postępowania na podstawie art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego;

3) w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, określonych przez zamawiającego w ……………………………………………………...…………………………………………………………………………………………….…

*(wskazać dokument i właściwą jednostkę redakcyjną dokumentu, w której określono warunki udziału w postępowaniu),* Wykonawca polega na zdolnościach lub sytuacji następującego podmiotu udostępniającego zasoby: …………………………………………………………………………….………………………...… *(podać pełną nazwę/firmę, adres, a także w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*, w następującym zakresie: ……………………………………………………………………………………………………………………..…………… *(określić odpowiedni zakres udostępnianych zasobów dla wskazanego podmiotu)*, co odpowiada ponad 10% wartości przedmiotowego zamówienia1. Oświadczam, że wobec wyżej wymienionego podmiotu udostępniającego zasoby, na którego zdolności lub sytuacji Wykonawca polega, nie zachodzą podstawy wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia przewidziane w art. 5k ust. 1 rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie;

1 *wypełnić tylko w przypadku podmiotu udostępniającego zasoby, na którego zdolnościach lub sytuacji wykonawca polega w zakresie odpowiadającym ponad 10% wartości zamówienia. W przypadku więcej niż jednego podmiotu udostępniającego zasoby, na którego zdolnościach lub sytuacji wykonawca polega w zakresie odpowiadającym ponad 10% wartości zamówienia, należy skopiować tekst tyle razy, ile jest to konieczne.*

4) w stosunku do następującego podmiotu, będącego podwykonawcą, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia: ………………………………………………………………………………………………………….……. *(podać pełną nazwę/firmę, adres, a także w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*, nie zachodzą podstawy wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia przewidziane w art. 5k ust. 1 rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie2;

5) w stosunku do następującego podmiotu, będącego dostawcą, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia:………………………………………………………………………………………..…….………..….…… *(podać pełną nazwę/firmę, adres, a także w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG),* nie zachodzą podstawy wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia przewidziane w art. 5k ust. 1 rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie3.

6) Wskazuję następujące podmiotowe środki dowodowe, które można uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, oraz dane umożliwiające dostęp do tych środków:

1) ...............................................................................................................................................

*(wskazać podmiotowy środek dowodowy, adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji)*

2) ...............................................................................................................................................

*(wskazać podmiotowy środek dowodowy, adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji)*

II. Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

2 *wypełnić tylko w przypadku podwykonawcy (niebędącego podmiotem udostępniającym zasoby), na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia. W przypadku więcej niż jednego podwykonawcy, na którego zdolnościach lub sytuacji wykonawca nie polega, a na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia, należy skopiować tekst tyle razy, ile jest to konieczne.*

3 *wypełnić tylko w przypadku dostawcy, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia. W przypadku więcej niż jednego dostawcy, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia, należy skopiować tekst tyle razy, ile jest to konieczne.*

# Załącznik nr 4 do SWZ – Wzór oświadczenia o niezaleganiu z uiszczaniem podatków,

# opłat lub składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne

**OŚWIADCZENIE WYKONAWCY O AKTUALNOŚCI INFORMACJI ZAWARTYCH W OŚWIADCZENIU, O KTÓRYM MOWA W § 7 UST. 1 (I ART. 125 UST.1 USTAWY PZP) \***

Działając w imieniu i na rzecz:

……………………………………………………………………………………...……………………

(nazwa Wykonawcy)

przystępując do udziału w Postępowaniu o udzielenie zamówienia sektorowego o nazwie **„****Kompleksowa dostawa energii elektrycznej na 2023 rok” (Postępowanie nr ZP – SAP/2/2022)**, prowadzonym w trybie przetargu nieograniczonego, niniejszym oświadczam, że wobec podmiotu, który reprezentuję, nie wydano prawomocnego wyroku sądu ani ostatecznej decyzji administracyjnej o zaleganiu z uiszczaniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne.

***UWAGA: DOKUMENT NALEŻY PODPISAĆ KWALIFIKOWANYM PODPISEM ELEKTRONICZNYM!***

**\*** W przypadku wydania wyroku lub decyzji, o których mowa powyżej, Wykonawca dostarcza dokumenty potwierdzające dokonanie płatności tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami lub zawarcie wiążącego porozumienia w sprawie spłat tych należności.

**Załącznik nr 5 do SWZ – Wzór oświadczenia o spełnianiu warunków oraz niepodleganiu wykluczeniu o którym mowa w art. 125 ust. 1**

|  |
| --- |
| pieczęć wykonawcy |

**,,Kompleksowa dostawa energii elektrycznej na 2023 rok”**

**(Postępowanie nr ZP – SAP/2/2022)**

......................, ......................

miejsce dnia

**OŚWIADCZENIE O SPEŁNIANIU WARUNKÓW ORAZ NIEPODLEGANIU WYKLUCZENIU**

**O KTÓRYM MOWA W ART. 125 UST. 1**

**USTAWY Z DNIA 11 WRZEŚNIA 2019R. PRAWO ZAMÓWIEŃ PUBLICZNYCH**

**Oświadczenie o spełnianiu warunków**

Oświadczam, że Wykonawca spełnia warunki udziału w postępowaniu określone w par. 6 ust. 2 SWZ

**Oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu**

Oświadczam, że Wykonawca nie podlega wykluczeniu na podstawie:

- art. 108 ust. 1 pkt 1-6 Ustawy PZP;

- art. 109 ust. 1 pkt 4 i 6 Ustawy PZP

**Informacja na temat podwykonawców niebędących podmiotami udostępniającymi zasoby (JEŻELI DOTYCZY)**

Informuję, że podwykonawca niebędący podmiotem udostępniającym zasoby nie podlega wykluczeniu na podstawie:

- art. 108 ust. 1 pkt 1-6 Ustawy PZP;

- art. 109 ust. 1 pkt ........ Ustawy PZP. **(JEŻELI DOTYCZY NALEŻY WSKAZAĆ KONKRETNY PUNKT USTAWY)**

Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia Zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

***UWAGA: DOKUMENT NALEŻY PODPISAĆ KWALIFIKOWANYM PODPISEM ELEKTRONICZNYM!***

**Informacja na temat podmiotów, na których zasoby Wykonawca się powołuje (JEŻELI DOTYCZY)**

**Oświadczenie o spełnianiu warunków**

Oświadczam, że w zakresie w jakim udostępniam zasoby, spełniam warunki udziału w postępowaniu określone w pkt ....... SWZ. **(NALEŻY WSKAZAĆ KONKRETNY PUNKT SWZ)**

**Oświadczenie o niepodleganiu wykluczeniu**

Informuję, że jako podmiot udostępniający zasoby nie podlegam wykluczeniu na podstawie:

- art. 108 ust. 1 pkt 1-6 Ustawy PZP;

- art. 109 ust. 1 pkt ........ Ustawy PZP. **(JEŻELI DOTYCZY NALEŻY WSKAZAĆ KONKRETNY PUNKT USTAWY PZP)**

***UWAGA: DOKUMENT NALEŻY PODPISAĆ KWALIFIKOWANYM PODPISEM ELEKTRONICZNYM!***

# Załącznik nr 6 do SWZ – Wzór oświadczenia o przynależności lub braku przynależności do grupy kapitałowej

**OŚWIADCZENIE**

**O PRZYNALEŻNOŚCI LUB BRAKU PRZYNALEŻNOŚCI DO GRUPY KAPITAŁOWEJ**

Przystępując do udziału w Postępowaniu o udzielenie zamówienia sektorowego o nazwie **„Kompleksowa dostawa energii elektrycznej na 2023 rok” (Postępowanie nr ZP – SAP/2/2022)**, prowadzonym w trybie przetargu nieograniczonego, niniejszym, w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2021r, poz. 1129 tj. z dnia 24.06.2021r. z późn. zm.) tj. oświadczenia Wykonawcy o braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007r. o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. z 2021r. poz. 275 tj. z dnia 11.02.2021r.), z innym wykonawcą, który złożył odrębną ofertę, ofertę częściową lub wniosek o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, albo oświadczenia o przynależności do tej samej grupy kapitałowej wraz z dokumentami lub informacjami potwierdzającymi przygotowanie oferty, oferty częściowej lub wniosku o dopuszczenie do udziału w postępowaniu niezależnie od innego Wykonawcy należącego do tej samej grupy kapitałowej oświadczam, że:

……………………………………………………………………………………………………………………………………………

*(nazwa Wykonawcy)*

1. nie należy do grupy kapitałowej, w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007r. o ochronie konkurencji konsumentów (Dz. U. z 2021r. poz. 275 tj. z dnia 11.02.2021) z innym Wykonawcą, który złożył odrębną ofertę lub ofertę częściową w postępowaniu /\*;
2. należy do tej samej grupy kapitałowej, rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007r. o ochronie konkurencji konsumentów (Dz. U. z 2021r. poz. 275 tj. z dnia 11.02.2021), z innym wykonawcą, który złożył odrębną ofertę lub ofertę częściową w Postępowaniu/\*:
   1. ……………………………….
   2. ………………………………...

i jednocześnie przedkładam w załączeniu dokumenty lub informacje potwierdzające przygotowanie oferty lub oferty częściowej niezależnie od innego Wykonawcy należącego do tej samej grupy kapitałowej.

***UWAGA: DOKUMENT NALEŻY PODPISAĆ KWALIFIKOWANYM PODPISEM ELEKTRONICZNYM!***

**/\*** niepotrzebne skreślić*.*

# Załącznik nr 7 do SWZ – Wzór oświadczenia o braku zakłócenia konkurencji wynikającego z wcześniejszego zaangażowania tego Wykonawcy lub podmiotu, który należy z Wykonawcą do tej samej grupy kapitałowej

**OŚWIADCZENIE**

**O BRAKU ZAKŁÓCENIA KONKURENCJI WYNIKAJĄCEGO Z WCZEŚNIEJSZEGO ZAANGAŻOWANIA TEGO WYKONAWCY LUB PODMIOTU, KTÓRY NALEŻY Z WYKONAWCĄ DO TEJ SAMEJ GRUPY KAPITAŁOWEJ \***

Przystępując do udziału w Postępowaniu o udzielenie zamówienia sektorowego o nazwie **„Kompleksowa dostawa energii elektrycznej** **na 2023 rok” (Postępowanie nr ZP – SAP/2/2022)**, prowadzonym w trybie przetargu nieograniczonego, niniejszym, w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 6 ustawy Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2021r, poz. 1129 tj. z dnia 24.06.2021r. z późn. zm.) oświadczam, że:

……………………………………………………………………………………………………………………………………………

*(nazwa Wykonawcy)*

nie doszło do zakłócenia konkurencji wynikającego z wcześniejszego zaangażowania tego Wykonawcy lub podmiotu, który należy z wykonawcą do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007r. o ochronie konkurencji i konsumentów(Dz.U.2021, poz. 275 tj. z dnia 11.02.2021r.), w przypadkach o których mowa w art. 85 ust. 1 ustawy Pzp, chyba że spowodowane tym zakłócenie konkurencji może być wyeliminowane w inny sposób niż przez wykluczenie Wykonawcy z udziału w Postępowaniu o udzielenie zamówienia.

***UWAGA: DOKUMENT NALEŻY PODPISAĆ KWALIFIKOWANYM PODPISEM ELEKTRONICZNYM!***

\* W przypadku, gdy doszło do zakłócenia konkurencji wynikającego z wcześniejszego zaangażowania Wykonawcy lub podmiotu, który należy z wykonawcą do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007r. o ochronie konkurencji i konsumentów, w przypadkach, o których mowa w art. 85 ust. 1 ustawy Pzp, nie dochodzi do wykluczenia, gdy spowodowane tym zakłócenie konkurencji może być wyeliminowane w inny sposób niż przez wykluczenie Wykonawcy z udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia.

# Załącznik nr 8 do SWZ – Wzór wykazu dostaw

**WYKAZ DOSTAW**

(na potwierdzenie spełnienia warunku określonego w § 6 ust. 2 pkt 1 SWZ)

Dotyczy Postępowania pod nazwą **„Kompleksowa dostawa energii elektrycznej na 2023 rok” (Postępowanie nr ZP – SAP/2/2022)**.

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp**. | **Przedmiot umowy** | **Wielkość umowy w MWh** | **Data realizacji umowy od – do**  **(dd/mm/rrrr)** | **Nazwa i siedziba podmiotu na rzecz, którego dostawa została wykonana** |
| **A** | **B** | **C** | **D** | **E** |
| 1. |  |  |  |  |
| 2. |  |  |  |  |
| 3. |  |  |  |  |

W załączeniu przedkładamy dowody potwierdzające, że powyższe zamówienia zostały wykonane lub są wykonywane należycie.

***UWAGA: DOKUMENT NALEŻY PODPISAĆ KWALIFIKOWANYM PODPISEM ELEKTRONICZNYM!***

# Załącznik nr 9 do SWZ – Wzór umowy

**UMOWA Nr SAP/ / EUD /2022**

Datą zawarcia Umowy jest data złożenia ostatniego kwalifikowanego podpisu elektronicznego przez umocowanych przedstawicieli Stron Umowy.

Umowa zawarta pomiędzy:

**SAUR NEPTUN GDAŃSK S.A.** z siedzibą w Gdańsku przy ul. Wałowej 46, z kapitałem zakładowym 7.755.100,00 zł wpłaconym w całości, wpisaną do rejestru przedsiębiorców Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem KRS:0000006553, której akta rejestrowe znajdują się w Sądzie Rejonowym Gdańsk – Północ w Gdańsku, VII Wydział Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego, NIP 583 – 000 – 67 – 15, którą reprezentują:

1. **Jacek Kieloch – Prezes Zarządu**
2. **Magdalena Markiewicz – Wiceprezes Zarządu**

zwaną w dalszej części umowy „Zamawiającym”

**a**

***………………………………………………………………………………***

z siedzibą w ………………………………………………………………………………………….

zarejestrowanym(-ą) w ……………………………………………pod numerem ………………

NIP .....................................

reprezentowanym(ą) przez:

1. ........................................................................................................
2. .......................................................................................................

zwanym(-ą) w dalszym tekście umowy „Wykonawcą”

w wyniku rozstrzygniętego Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego zgodnie z ustawą z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2021r, poz. 1129 tj. z dnia 24.06.2021r. z późn. zm.), o następującej treści:

**§ 1**

**PRZEDMIOT UMOWY:**

Przedmiotem umowy jest kompleksowa dostawa energii elektrycznej na 2023 rok przez Wykonawcę na rzecz Zamawiającego.

**§ 2**

**WARUNKI SPRZEDAŻY:**

1. Dostawa energii elektrycznej odbywać się będzie na zasadach określonych przepisami ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne (Dz. U. z 2021 r. poz. 716 z późniejszymi zmianami), zgodnie również z przepisami wykonawczymi do ww. ustawy, przepisami Kodeksu cywilnego, zasadami określonymi w koncesji oraz postanowieniami niniejszej umowy.
2. Wykonawca oświadcza, że posiada aktualną koncesję na obrót energią elektryczną nr………………………… z dnia………………………. ważną do…………………… wydaną przez Prezesa Urzędu Regulacji Energetyki.
3. Wykonawca oświadcza, że zawarł umowę z lokalnym Operatorem Systemu Dystrybucyjnego Energa-Operator S.A. zwanego dalej OSD na czas trwania niniejszej umowy.
4. Wykonawca oświadcza, iż nie ma żadnych przeszkód prawnych bądź faktycznych do realizacji przez niego niniejszej umowy.
5. Wykonawca zobowiązuje się do sprzedaży energii elektrycznej do obiektów Zamawiającego, wymienionych w załącznikach nr 1, 2, 3, 4.
6. Wykonawca zobowiązuje się zgłosić niniejszą umowę do OSD we właściwym czasie, celem terminowego rozpoczęcia jej wykonywania, zgodnie z okresem o którym mowa w § 4.
7. Wykonawca zobowiązuje się zapewnić Zamawiającemu standardy jakościowe obsługi zgodne z obowiązującymi przepisami Prawna energetycznego. W przypadku niedotrzymania standardów jakościowych obsługi określonych obowiązującymi przepisami Prawa energetycznego, Wykonawca zobowiązuje się do udzielenia bonifikat w wysokości określonej Prawem energetycznym oraz zgodnie z obowiązującymi rozporządzeniami do ww. ustawy.
8. Wykonawca jest zobowiązany do niezwłocznego informowania Zamawiającego o zauważonych wadach lub problemach w układzie pomiarowo-rozliczeniowych oraz w innych okolicznościach mogących mieć wpływ na rozliczenia za energię elektryczną.
9. Zamawiający zobowiązuje się posiadać umowę o świadczenie usług dystrybucji przez cały okres trwania niniejszej umowy.

**§ 3**

***OBLICZENIE ZUŻYCIA***

1. Ilość pobranej przez Zamawiającego energii zostanie ustalona w oparciu o dane bilingowe dostarczone Wykonawcy przez OSD.
2. Na żądanie Zamawiającego, Wykonawca jest obowiązany niezwłocznie udostępnić dane billingowe dostarczone przez OSD.

**§ 4**

**CZAS TRWANIA UMOWY**

Umowa zostaje zawarta na czas określony tj.: od dnia 01 stycznia 2023 r. do dnia 31 grudnia 2023r.

**§ 5**

**CENA, ZASADY ROZLICZENIA I PŁATNOŚCI:**

1. Strony ustalają cenę netto za energię elektryczną czynną w zł/1 MWh dla wszystkich obiektów Zamawiającego, w wysokości:

…………………. netto + należny podatek VAT, co stanowi wysokość…………… brutto. Kwota za usługi dystrybucji zgodna będzie z aktualną Taryfą firmy Energa-Operator S.A.

1. Szacowana ilość poboru energii elektrycznej na potrzeby Zamawiającego w okresie trwania umowy wyniesie: **40 000** MWh,
2. Szacunkowa wartość umowy za wykonanie przedmiotu zamówienia, o którym mowa w § 1 niniejszej umowy wyniesie:

netto: ……………………………….. zł

brutto: ………………………………. zł

1. Szacunkowa wartość umowy ma charakter orientacyjny i może ulec zmianie. Jednakże zmiana szacunkowej wartości umowy nie spowoduje powstania żadnych roszczeń ze strony Wykonawcy.
2. Rozliczenie za pobraną energię elektryczna odbywać się będzie w cyklach jednomiesięcznych, zgodnie z okresami stosowanymi przez OSD, za okres pełnego miesiąca kalendarzowego na podstawie jednej faktury zbiorczej, wystawionej dla wszystkich obiektów Zamawiającego. Do faktury należy dołączyć szczegółowe rozliczenie ilości pobranej (zużytej) energii elektrycznej z rozbiciem na poszczególne obiekty (punkty poboru), z przyporządkowaną wartością w złotych netto.
3. Faktury będą obejmować wynagrodzenie jedynie za rzeczywiście pobraną energię w danym okresie rozliczeniowym, ustalaną na podstawie wskazań układów pomiarowo-rozliczeniowych. W przypadku zawyżenia lub zaniżenia zużycia energii elektrycznej przez układy pomiarowo-rozliczeniowe, Wykonawca dokona korekty uprzednio wystawionej faktury.
4. Zamawiający jest zwolniony z ponoszenia opłat lub kosztów innych niż w ust. 1. Cena jednostkowa w ust. 1 obejmuje wszystkie koszty i składniki związane z realizacją przedmiotu umowy oraz należności wynikające z obowiązujących przepisów prawa.
5. Faktura korygująca wystawiana będzie zbiorowo z wyszczególnieniem poszczególnych punktów poboru energii elektrycznej.
6. Faktury rozliczeniowe wystawiane będą na koniec okresu rozliczeniowego w terminie do 12-go dnia kalendarzowego następnego okresu rozliczeniowego. Podgląd wystawionej faktury wraz z załącznikami dostępny będzie dla Zamawiającego w dniu wystawienia faktury.
7. Wykonawca w ciągu 14 dni od daty wystawienia faktury, dostarczy Zamawiającemu oryginał faktury wraz z załącznikami.
8. Zamawiający dopuszcza możliwość zmian w zawartej umowie, w tym w zakresie ilości zużywanej energii jak i układów pomiarowych. Zmianę ilości układów pomiarowych wprowadza się poprzez aktualizację załączników do umowy Nowe PPE oraz zmiana grupy taryfowej dla istniejących punktów poboru odbywać się będzie jedynie w obrębie tych grup taryfowych, które są wymienione w SWZ i załącznikach oraz będą wycenione w ofercie.
9. Zamawiający zobowiązuje się do dokonywania zapłaty wynagrodzenia przelewem na  konto Wykonawcy podane w fakturze w terminie 30 dni od dnia otrzymania faktury. Za dzień zapłaty uznaje się dzień obciążenia rachunku bankowego Zamawiającego.
10. Zamawiający oświadcza, że posiada status dużego przedsiębiorcy w rozumieniu ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych (t.j. Dz.U. z 2021 r. poz. 424 z późn. zm).

**§ 6**

***ODSTĄPIENIE OD UMOWY***

1. Zamawiający może odstąpić od umowy w przypadkach przewidzianych przez ustawę Prawo zamówień publicznych i Kodeks cywilny, w szczególności:

1) w przypadku, jeżeli Wykonawca opóźnia się z rozpoczęciem lub dokończeniem przedmiotu umowy, Zamawiający może po wyznaczeniu terminu dodatkowego odstąpić od umowy ze skutkiem natychmiastowym jeszcze przed upływem terminu wykonania przedmiotu umowy,

2) w przypadku, jeżeli Wykonawca realizuje przedmiot umowy w sposób wadliwy albo sprzeczny z umową Zamawiający może wezwać Wykonawcę do zmiany sposobu wykonania i wyznaczyć w tym celu odpowiedni termin. Po bezskutecznym upływie wyznaczonego terminu Zamawiający może od umowy odstąpić ze skutkiem natychmiastowym.

1. Zamawiający jest również uprawniony do odstąpienia od umowy ze skutkiem natychmiastowym z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy, w szczególności gdy:
   * 1. Wykonawca nie skoryguje faktur w wyniku złożonej reklamacji, która została uznana,
     2. Wykonawca przed zakończeniem realizacji umowy utraci uprawnienia, koncesję lub

zezwolenia niezbędne do wykonania przedmiotu umowy,

* + 1. Wykonawca nie przekaże Zamawiającemu danych o zużyciu energii elektrycznej, uzyskanej z OSD.

3. Zamawiający jest uprawniony do odstąpienia od umowy w razie wystąpienia istotnej okoliczności powodującej, że wykonanie umowy nie leży w interesie publicznym, czego nie można było przewidzieć w chwili zawarcia umowy.

4. Odstąpienie od umowy wymaga formy pisemnej pod rygorem nieważności i powinno zawierać uzasadnienie decyzji.

**§ 7**

**KARY UMOWNE:**

1. Wykonawca zapłaci Zamawiającemu karę umowną za odstąpienie od umowy przez Wykonawcę lub przez Zamawiającego z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy w wysokości 20% szacunkowego wynagrodzenia umownego brutto określonego w § 5 ust. 3 niniejszej umowy.
2. Zamawiający zapłaci Wykonawcy karę umowną za odstąpienie od umowy z przyczyn leżących po stronie Zamawiającego w wysokości 20% szacunkowego wynagrodzenia brutto określonego w § 5 ust. 3 niniejszej umowy, pod warunkiem, że nie są to przypadki przewidziane w § 6 umowy.
3. W przypadku wystąpienia zwłoki w doręczeniu faktury, zgodnie z zasadami określonymi w § 5 ust. 5 do 10 umowy, Wykonawca zapłaci Zamawiającemu karę umowną w wysokości 50,00 zł za każdy punkt poboru, za każdy dzień zwłoki w doręczeniu faktury.
4. Zamawiający zastrzega sobie prawo dochodzenia kar umownych ze wszystkich tytułów oraz odszkodowania przewyższającego zastrzeżone kary umowne.
5. Należne Zamawiającemu kary umowne będą potrącone przede wszystkim z wynagrodzenia Wykonawcy za wykonanie przedmiotu niniejszej umowy z zastrzeżeniem odpowiednich przepisów dotyczących możliwości potrącania kar umownych z wynagrodzenia Wykonawcy w przypadkach wskazanych w ustawie z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U.2020.1842.tj.z dnia 20.10.2020 z późn. zm.)
6. W przypadku, gdy Wykonawca zaprzestanie na stałe, bądź tymczasowo, sprzedaży energii elektrycznej na rzecz Zamawiającego, skutkiem czego sprzedaż ta będzie realizowana przez tzw. sprzedawcę rezerwowego, o czym mowa w Prawie energetycznym, Wykonawca będzie zobowiązany do naprawienia powstałej stąd szkody. Za powstałą w takiej sytuacji szkodę uważa się w szczególności różnicę w kosztach zakupu energii elektrycznej od tzw. sprzedawcy rezerwowego, w stosunku do kosztów, jakie powinny były zostać poniesione na podstawie niniejszej umowy. Powyższe dotyczy całego okresy realizacji sprzedaży energii elektrycznej przez tzw. sprzedawcę rezerwowego.
7. W sytuacji, o której mowa w ust. 6 niniejszego paragrafu, jeżeli Wykonawca nie wznowi sprzedaży energii elektrycznej w przeciągu 14 dni, to w takim wypadku znajduje odpowiednie zastosowanie § 6 w zw. z § 7 ust. 1 niniejszej umowy.
8. Łączna maksymalna wysokość kar umownych, którą mogą dochodzić strony wynosi 40 % wynagrodzenia umownego brutto określonego w § 5 ust. 3 niniejszej umowy.

**§ 8.**

**ZMIANY UMOWY**

1. Zamawiający dopuszcza możliwość zmian w zawartej umowie, w tym w zakresie ilości zużytej energii jak i układów pomiarowych, w ilości do 10% całości zamówienia, w następujących przypadkach: konieczność wprowadzenia takich zmian wynika z okoliczności, których nie można było przewidzieć w chwili zawarcia umowy lub zmiany te są korzystne dla Zamawiającego, w przypadku dokonania przyłączenia nowych punktów poboru lub likwidację istniejących punktów poboru itp. Zmianę ilości układów pomiarowych wprowadza się poprzez wprowadzenie aneksu do umowy i aktualizację załączników. Nowe PPE oraz zmiana grupy taryfowej dla istniejących punktów poboru odbywać się będzie jedynie w obrębie tych grup taryfowych, które są wymienione w SIWZ i załącznikach oraz będą wycenione w ofercie
2. Zmiany w zakresie cen wskazanych w ofercie są dopuszczalne w przypadku:
3. Zmian w przepisach prawnych dotyczących podatku VAT lub podatku akcyzowego, w takich przypadkach ceny za energię elektryczną dostarczaną na podstawie umowy ulegają automatycznie korekcie o wartość wynikającą z powyższych zmian. Wykonawca poinformuje Zamawiającego na piśmie o korekcie ceny energii elektrycznej dostarczanej na podstawie umowy, wskazując równocześnie zmiany przepisów prawnych stanowiące podstawę tej korekty. Nowe ceny energii elektrycznej będą obowiązujące dla Wykonawcy i Zamawiającego od chwili wejścia w życie wyżej wymienionych zmian prawnych stanowiących podstawę do ich korekty.
4. Zmiany wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę albo wysokości minimalnej stawki godzinowej, ustalonych na podstawie ustawy z dnia 10 października 2002r. o minimalnym wynagrodzeniu za pracę. W takiej sytuacji Wykonawca może złożyć pisemny wniosek o zmianę Umowy w zakresie płatności wynikających z faktur wystawionych po wejściu w życie przepisów zmieniających wysokość minimalnego wynagrodzenia za pracę albo wysokości minimalnej stawki godzinowej. Wniosek powinien zawierać wyczerpujące uzasadnienie faktyczne i prawne oraz dokładne wyliczenie kwoty wynagrodzenia Wykonawcy po zmianie Umowy, w szczególności Wykonawca będzie zobowiązany wykazać związek pomiędzy wzrostem ceny a zmianą wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę albo wysokości minimalnej stawki godzinowej.
5. Zmiany zasad podlegania ubezpieczeniom społecznym lub ubezpieczeniu zdrowotnemu lub wysokości stawki składki na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne. W takiej sytuacji Wykonawca może złożyć pisemny wniosek o zmianę Umowy w zakresie płatności wynikających z faktur wystawionych po zmianie zasad podlegania ubezpieczeniom społecznym lub ubezpieczeniu zdrowotnemu lub wysokości stawki składki na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne. Wniosek powinien zawierać wyczerpujące uzasadnienie faktyczne i prawne oraz dokładne wyliczenie kwoty wynagrodzenia Wykonawcy po zmianie Umowy, w szczególności Wykonawca będzie zobowiązany wykazać związek pomiędzy wzrostem ceny a zmianą w/w zasad.
6. Zmiany zasad gromadzenia i wysokości wpłat do pracowniczych planów kapitałowych, o których mowa w ustawie z dnia 4 października 2018r. o pracowniczych planach kapitałowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1342 z późn. zm.). W takiej sytuacji Wykonawca może złożyć pisemny wniosek o zmianę umowy o zamówienie publiczne w zakresie płatności wynikających z faktur wystawionych po zmianie gromadzenia i wysokości wpłat do pracowniczych planów kapitałowych, o których mowa w ustawie o pracowniczych planach kapitałowych. Wniosek powinien zawierać wyczerpujące uzasadnienie faktyczne i prawne oraz dokładne wyliczenie kwoty wynagrodzenia Wykonawcy po zmianie umowy, w szczególności Wykonawca będzie zobowiązany wykazać związek pomiędzy wzrostem ceny a zmianą w/w zasad.
7. Zamawiający jest uprawniony do sprawdzenia prawidłowości wyliczeń lub uzasadnień przedstawionych przez Wykonawcę we wniosku, o którym mowa w lit. b – d. W razie jakichkolwiek nieścisłości bądź wątpliwości Zamawiający wystąpi do Wykonawcy o wyjaśnienia. Wykonawca powinien złożyć pisemne wyjaśnienia w terminie 3 dni roboczych od daty otrzymania prośby Zamawiającego. W razie nieprzesłania przez Wykonawcę wyjaśnień w w/w terminie, Zamawiający jest uprawniony do nieuwzględnienia wniosku. W razie złożenia przez Wykonawcę wyjaśnień, które nadal wywołują uzasadnione wątpliwości w przedmiocie zasadności podwyższenia wynagrodzenia o zakwestionowane składniki, Zamawiający jest uprawniony do ich pominięcia. Ostateczna decyzja odnośnie zasadności wniosku o zmianę ceny należy do Zamawiającego.
8. Gdy zmiany są korzystne dla Zamawiającego.
9. W przypadku zmiany unormowań prawnych powszechnie obowiązujących, które będą miały wpływ na realizację umowy. Przewidziane powyżej okoliczności stanowiące podstawę zmian do umowy, stanowią uprawnienie Zamawiającego nie zaś jego obowiązek wprowadzenia takich zmian.

**§ 9**

**OCHRONA DANYCH OSOBOWYCH:**

1. Strony zgodnie oświadczają, iż wypełniają obowiązki nałożone na podmioty przetwarzające dane osobowe wynikające z Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/96/WE (dalej zwane RODO) oraz pozostałe przepisy powszechnie obowiązujące dotyczące przetwarzania i ochrony danych osobowych.
2. Strony wskazują, iż w ramach niniejszej umowy nie dochodzi do powierzenia przetwarzania danych osobowych. Strony zgodnie przyjmują, iż w sytuacji gdy w trakcie obowiązywania niniejszej umowy dojdzie do powierzenia przetwarzania danych osobowych, Strony zobowiązują się zawrzeć stosowną umowę powierzenia przetwarzania danych osobowych.
3. Strony przyznają, że każda ze stron jest administratorem danych osobowych pracowników (osób kontaktowych) wskazanych w niniejszej umowie. Strony udostępniają sobie nawzajem dane osobowe swoich pracowników w celu wykonania przedmiotu niniejszej umowy.
4. Wykonawca zobowiązuje się przedstawić klauzulę informacyjną, której treść zawarta jest w załączniku Nr 2 do umowy osobom wskazanym do realizacji niniejszej umowy ze strony Wykonawcy, których dane osobowe będzie przetwarzać Zamawiający w związku z realizacją niniejszej umowy.
5. Kontakt z Zamawiającym w zakresie przetwarzania danych osobowych możliwy pod adresem: [odo@sng.com.pl](mailto:odo@sng.com.pl).”.

**§ 10**

***POSTANOWIENIA KOŃCOWE:***

1. Osobą do kontaktu w sprawie realizacji postanowień niniejszej umowy ze strony Wykonawcy będzie ………………………….…………….……. tel.  ………..…………, e-mail: …………………..……………
2. Osobą do kontaktu w sprawie realizacji postanowień niniejszej umowy ze strony Zamawiającego będzie ………………………….…………….……. tel.  ………..…………, e-mail: …………………..……………

Zmiana w/w osób nie wymaga konieczności zmiany umowy.

1. Załączniki wymienione w umowie stanowią jej integralną część.
2. Wszystkie zmiany i uzupełnienia niniejszej umowy wymagają formy pisemnej pod rygorem nieważności.
3. Wykonawca nie może przenieść bez pisemnej zgody Zamawiającego praw lub obowiązków wynikających z niniejszej umowy na osoby trzecie.
4. „SAUR NEPTUN GDAŃSK” S.A. (Zamawiający) oświadcza, że wprowadził i realizuje w ramach prowadzonej działalności Politykę Kodeks Etyki i Antykorupcji. Wykonawca oświadcza, że żadna część wynagrodzenia z tytułu wykonania niniejszej umowy nie zostanie przeznaczona na pokrycie kosztów związanych z udzielaniem korzyści majątkowych lub osobistych o charakterze korupcyjnym.
5. Wykonawca oświadcza, że nie jest objęty sankcjami ani wykluczony z udziału w postępowaniach o udzielenie zamówienia na podstawie ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego.
6. Zamawiający zgodnie z wymogiem Ustawy o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych oświadcza, iż posiada status dużego przedsiębiorcy.
7. W sprawach nie uregulowanych niniejszą umową mają zastosowanie przepisy Kodeksu Cywilnego, ustawy Prawo zamówień publicznych, ustawy Prawo energetyczne oraz zapisy zatwierdzonej przez Prezesa URE taryfy Wykonawcy.
8. Wszelkie spory wynikłe z niniejszej umowy będzie rozstrzygać Sąd Powszechny w Gdańsku.
9. Umowę sporządzono w postaci elektronicznej.

**Załączniki stanowiące integralną część umowy.**

* 1. Załącznik nr 1 – Wykaz Obiektów Zamawiającego i PPE z grupy taryfowej B-23;
  2. Załącznik nr 2 – Wykaz Obiektów Zamawiającego i PPE z grupy taryfowej B-11;
  3. Załącznik nr 3 – Wykaz Obiektów Zamawiającego i PPE z grupy taryfowej C-23;
  4. Załącznik nr 4 – Wykaz Obiektów Zamawiającego i PPE z grupy taryfowej C-11;
  5. Załącznik nr 5 - Klauzula informacyjna Zamawiającego.
  6. Oświadczenia wykonawcy dotyczące przesłanek wykluczenia z art. 5k rozporządzenia 833/2014

**Załącznik Nr 1 do umowy  
SAP/ / EUD /2022**

Załącznik nr 1 – Wykaz Obiektów Zamawiającego i PPE z grupy taryfowej B-23

Dokument dołączono w oddzielnym pliku.

**Załącznik Nr 2 do umowy  
SAP/ / EUD /2022**

Załącznik nr 2 – Wykaz Obiektów Zamawiającego i PPE z grupy taryfowej B-11

Dokument dołączono w oddzielnym pliku.

**Załącznik Nr 3 do umowy  
SAP/ / EUD /2022**

Załącznik nr 3 – Wykaz Obiektów Zamawiającego i PPE z grupy taryfowej C-23;

Dokument dołączono w oddzielnym pliku.

**Załącznik Nr 4 do umowy  
SAP/ / EUD /2022**

Załącznik nr 4 – Wykaz Obiektów Zamawiającego i PPE z grupy taryfowej C-11;

Dokument dołączono w oddzielnym pliku.

**Załącznik Nr 5 do umowy SAP/ / EUD /2022**

Klauzula informacyjna Zamawiającego do umowy **Nr SAP/ / EUD /2022**

Zgodnie z art. 14 ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r. (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016), informuję, że:

1. Administratorem danych uzyskanych w ramach wykonywania umowy jest „SAUR NEPTUN GDAŃSK” S.A. z siedzibą w Gdańsku, ul. Wałowa 46, 80-858 Gdańsk, zwana dalej SNG lub Administratorem.
2. Kontakt z Inspektorem Ochrony Danych Osobowych w SNG jest możliwy adresem email odo@sng.com.pl
3. Celem zbierania danych jest ich przetwarzanie w celu realizacji przez SNG prawnie uzasadnionego interesu w ramach umowy z Wykonawcą, który przekazał Pana/Pani dane osobowe w celu realizacji przedmiotowej umowy.
4. Pana/Pani dane osobowe pozyskano od Wykonawcy, który wskazał Pana/Panią jako swoją osobę do kontaktu w ramach realizacji przedmiotowej umowy.
5. Na każdym etapie przetwarzana danych osobowych posiada Pani/Pan prawo do: a) sprostowania (poprawienia) danych, b) ograniczenia przetwarzania danych (wstrzymanie operacji na danych lub nieusuwanie danych – stosownie do treści złożonego wniosku), c) dostępu do danych (o informację o przetwarzanych przez SNG danych oraz kopię tych danych), d) wniesienia skargi do organu nadzorczego tj. Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych.
6. Pobrane dane nie będą podlegały udostępnieniu podmiotom trzecim za wyjątkiem podmiotów współpracujących z SNG w ramach wykonywania działalności gospodarczej, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa w zakresie ochrony danych osobowych.
7. Pobrane dane nie będą przetwarzane w sposób zautomatyzowany, w tym nie będą podlegały profilowaniu.
8. Dane osobowe będą przechowywane przez okres obowiązywania umowy o której mowa w pkt 3, a po jej zakończeniu przez okres niezbędny w celu wypełnienia obowiązków prawnych ciążących na Administratorze oraz na czas zgodny z obowiązującymi przepisami.”.

**Załącznik Nr 6 do umowy  
SAP/ / EUD /2022**

Dokument dołączono w oddzielnym pliku.

**Załącznik nr 10**

**JEDNOLITY EUROPEJSKI DOKUMENT ZAMÓWIENIA (JEDZ)**

Dokument dołączono w oddzielnym pliku

1. Należy skreślić, jeśli oświadczenie nie dotyczy.

   **2** Wypełniają wyłącznie Wykonawcy ubiegający się o udzielenie zamówienia wspólnie.

   **3** Należy zaznaczyć pole przy wariancie oświadczenia, które dotyczy oferty Wykonawcy.

   4 Należy wpisać (rodzaj) towaru/usługi, która będzie prowadziła do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie

   z przepisami o podatku od towarów i usług.

   **5** Należy wpisać wartość netto (bez kwoty podatku) usługi/usług wymienionych wcześniej.

   **6** W przypadku, gdy Wykonawca nie przekazuje danych osobowych innych niż bezpośrednio jego dotyczących lub zachodzi wyłączenie

   stosowania obowiązku informacyjnego, stosownie do art. 13 ust. 4 lub art. 14 ust. 5 RODO treści niniejszego oświadczenia

   Wykonawca nie składa (usunięcie treści oświadczenia np. przez jego wykreślenie). [↑](#footnote-ref-1)